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Protokół   

 z Sesji Rady Miejskiej w Radzyminie 

z dnia 15 listopada 2021 r.  

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Nowe 

Załubice na terenie Gminy Radzymin; ( Druk Nr 1) 

2) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

południowej części obrębu Emilianów na terenie Gminy Radzymin; ( Druk Nr 2) 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębów Dybów Kolonia, Ciemne, Wiktorów i Stary Janków, na 

terenie Gminy Radzymin; ( Druk Nr 3)  

4) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 4 ) 

5) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 5 ) 

6) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 6 ) 

7) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 7) 

8) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości( Druk Nr 8) 

9) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie części nieruchomości (Druk Nr 9) 

10) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości; ( Druk Nr 10)  

11) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości; ( Druk Nr 11)  

12) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości; ( Druk Nr 12) 

13) w sprawie nadania nazwy drodze publicznej na terenie gminy Radzymin w obrębie Łosie; 

(Druk |Nr 13) 

14) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie miasta Radzymin i w obrębie Dybów 

Kolonia, gmina Radzymin; ( Druk Nr 14) 

15) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie gminy Radzymin w obrębach: 

Mokre, Zawady, Stary Dybów; ( Druk Nr 15 ) 

16) w sprawie opłaty targowej; ( Druk Nr 16) 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego  o nazwie 

„Zakład Gospodarki Komunalnej w Radzyminie”; (Druk Nr 17)  

18) zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i 

organizacyjnej niektórych jednostek organizacyjnych Gminy Radzymin oraz zmiany nazwy i 

statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Radzyminie; (Druk Nr 

18) 

19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Wołomin; 

( Druk Nr 19 ) 

20) w sprawie uchwalenia Programu współpracy gminy Radzymin w 2022 roku   z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego;  

21) ( Druk Nr 20 ) 

22) w sprawie zmiany w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Radzyminie; ( Druk Nr 21) 

23) w sprawie zmiany Przewodniczącego Komisji Edukacji i Kultury Rady Miejskiej 

w Radzyminie; ( Druk Nr 22) 

24) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; ( Druk Nr 23 )  

25) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radzymin na rok 2021; (Druk Nr 24 ) 
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26) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radzymin na lata 2021-2030. ( 

Druk Nr 25 )  

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Realizacja wniosków z poprzedniej Sesji. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

1. Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Darka otworzyła posiedzenie XXXVIII sesji Rady Miejskiej 

w Radzyminie. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Darka odczytała porządek obrad.  

 

Radna Ewa Wnuk powiedziała, że chce podziękować osobom, które przygotowały dzisiejszy porządek 

obrad, pojawiły się nazwy druków, przy tej ilości uchwał ,które dzisiaj będziemy procedować, myślę 

że to bardzo usprawniło nam pracę. Ja ze swojej strony dziękuję, bo o to wnioskowałam. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 10 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (10) Marek Brodziak, Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, 

Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Katarzyna Stokowska, 

Przemysław Śledź , Elżbieta Wołynko  

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Nie zgłoszono uwag do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 10 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak , Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (10) Marek Brodziak, Ewelina Kostrzewa, Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, 

Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Katarzyna Stokowska , 

Przemysław Śledź , Elżbieta Wołynko  
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4. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Nowe 

Załubice na terenie Gminy Radzymin;  

 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Rembelski  odczytał projekt uchwały.  

 

Pani Projektant powiedziała, że pokazujemy projekt miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla Załubic. Na tym terenie obecnie obowiązuje miejscowy plan, ten plan jest 

zmieniany, uściślany zgodnie z nowym studium, które było obowiązującym studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego. Kolorem brązowym mamy pokazane tereny 

mieszkaniowe budowlane, kolorem w paski czerwono brązowym  tereny z dopuszczeniem usług, to 

są tereny mieszkaniowo - usługowe. Kolorem zielonym oznaczone  są lasy, pozostałe tereny, to są 

tereny biologicznie czynne czyli tereny rolne pokazane  kolorem żółtym, oraz tereny jasno zielone, to 

są tereny dzisiejszych dolin, które są wykluczone z zabudowy. Projekt planu był uzgodniony ze 

wszystkimi instytucjami i był wykładany trzykrotnie do publicznego wglądu. W czasie pierwszego 

wyłożenia wpłynęło 75 uwag. Można powiedzieć, że one dotyczyły podstawowych zagadnień. 

Znakomita część tych uwag dotyczyła wyłączenia z tego procedowania  ze względu na to, że chodziło 

o zakaz zabudowy na terenach, które są zalewane okresowo, natomiast część uwag dotyczyła 

poszerzenia terenów budowlanych, co było niemożliwe ze względu na studium, bo to studium określa 

zasięg terenów budowlanych. Część terenów dotyczyła już wybranych fragmentów czy wybranych 

pojedynczych zagadnień. Gdy będą uwagi procedowane, to  możemy je omówić. Pierwsze wyłożenie 

miało miejsce w październiku w zeszłym roku, drugie wyłożenie miało miejsce w marcu. Część z  tych 

75 uwag została uwzględniona i w czasie drugiego wyłożenia mieliśmy 29 uwag. Znowu część z nich 

została uwzględniona. Trzecie wyłożenie dotyczyło już tylko określonych miejsc, tam gdzie zostały 

wprowadzone zmiany w wyniku drugiego wyłożenia. W wyniku trzeciego wyłożenia została 

zgłoszona jedna uwaga, ta uwaga dotyczyła działek, które nie były objęte wyłożeniem, czyli w 

stosunku do których nic się nie zmieniło, tylko te działki do których były wprowadzone zmiany były 

przedmiotem tego trzeciego wyłożenia, czyli trzecie wyłożenie miało ograniczony zakres. Dzisiaj 

przedstawiamy  projekt planu, w którym , część tych uwag została uwzględniona. Uwagi, które są nie 

uwzględnione  będą przedmiotem Państwa analizy i głosowań. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Darka powiedziała, że za chwilę będziemy czytali te uwagi. 

O głos poprosił Pan Sołtys. 

 

Pan Sołtys powiedział, że to, że  plan zagospodarowania  powstał, to dobrze, ale  czy dobrze powstał, 

to nie, nikt nie jest za bardzo zadowolony z tego co ja wiem, bo jestem przedstawicielem sołectwa 

Nowe Załubice, sołectwo Opole. Zapyta  Panią projektant, jaki priorytet miała droga idąca  przez 

działkę 51-26. Jaki priorytet miało zaprojektowanie ulicy Irysowej, bo jest to zaznaczone na planie, a 

czego Pani projektant nie wzięła pod uwagę. Na przykład osiedle, my to nazywamy Cichockich, to 

jest do ulicy Bratniej, tu jest droga 6 metrowa dalej już jest 8 metrowa, rozmawiałem, żeby jeszcze ją 

poszerzyć i żeby była przelotowa, dlaczego ona nie została od razu zaznaczona. Pan Burmistrz mi 

kiedyś odpowiedział, że jeżeli będzie plan zagospodarowania zrobiony i dołączona będzie do ulicy 

Bratniej, bez niczego gmina  przejmie tę drogę, bo jest takie osiedle, co  tam ponad 30 osób mieszka 

na stałe. Nic nie możemy zrobić, bo to jest droga prywatna. Dlaczego to nie zostało zaprojektowane, 

a zaprojektowana  bezsensowna ulica Irysowa, po co przez te bagna, przez ośmiometrową skarpę, 

zaznaczona jest droga, jest wiadomo, że ta droga nie powstanie. Nie oszukujmy się, bądźmy realistami. 

A dlaczego właśnie był to priorytet, ta Irysowa i ta droga. Tu jest wszędzie budowlanka, na dole 

budowlanka, a tu drogi nie ma. Mają zezwolenie na budowlę. Wiadomo, że takim swoim chłopskim 
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rozumem każdy mi mówi, jeżeli chce sobie sprzedać działkę, to każdy mieszkaniec tu ma i z tej strony 

dostęp do drogi, do Popielarzy na przykład, która jest zaprojektowana, ale ta droga do Popielarzy też 

nie jest do końca zaprojektowana. Ona 100 metrów od przejazdu na Popielarze urywa się, ona jest 

drogą w pola.  Dlaczego Pani nie doprojektowała drogi konkretnie do wsi Popielarze, przecież to 

wystarczyło te dwie kreski więcej, a tu kreskę Pani przez bagna zrobiła.  Ludzie, którzy mają tam 

działkę rozkopią drogę, bo to jest ich droga,  a ta  droga musi być jakaś. Teraz na Popielarzach powstały 

trzy nowe działki, bo tam jest teren budowlany. Chodzili, szukali tych ludzi, czyja to droga jest,  bo  

musieli się podpisać, żeby mieć służebność tej drogi, podpisali, bo inaczej nie mogą się po prostu 

pobudować.  Ma pytanie, po co jest droga przez te bagna, przez skarpę ośmiometrową,   co to jest za 

droga, jakaś strategiczna, że ona jest zaznaczona, a tych w osiedlu nie ma, co osiedle już jest 

mieszkalne.   

 

Pani Projektant odpowiedziała, że plan był wykładany trzykrotnie do publicznego wglądu. Droga tutaj, 

która ma symbol 3 KDD została  zaprojektowana,  ponieważ Pan i jeszcze druga Pani, właściciele 

działek, które są położone obok tej drogi, wnioskowali o tereny budowlane.   To są długie, wąskie 

smugi, żeby można było obsłużyć jakoś ten teren, już w pierwszej uwadze na pierwszym wyłożeniu 

była zaproponowana droga, która się kończyła łopatką na końcu. Natomiast żeby można było obsłużyć 

ten teren, została po prostu wrysowana tutaj droga. Osiedle, które jest obok, czyli wzdłuż ulicy 

Irysowej,  ma bardzo wąski  układ drogowy, w związku z tym, ten ciąg pieszo-jezdny został 

doprowadzony do tej projektowanej drogi,  odchodzącej od ulicy Opolskiej i przechodzącej na północ, 

łączącej się z ulicą oznaczoną symbolem 2 KDD. Czyli tam został pokazany ten układ drogowy. Jeżeli 

chodzi o układ poniżej, czyli o  przedłużenie tego układu tutaj w dół, to był on przedmiotem wyłożenia 

pierwszego, drugiego. Były tu liczne uwagi, żeby zrezygnować z tej drogi. W związku z tym ta droga 

nie została, w wyniku uwzględnienia tych zgłaszanych uwag.  

 

Pan Sołtys powiedział, że to jest niemożliwe, że ktoś złożył uwagę żeby ta droga nie powstała,  jeżeli 

ja w pierwszej kadencji dostałem już takie uwagi, żeby połączyć ulicę Bratnią z ulicą Opolską. To jest 

osiedle mieszkaniowe, co mieszkańcy na stałe mieszkają. Niestety gmina nie może nic zrobić, bo to 

jest droga prywatna. Chcieliśmy nawet oświetlić, niestety nic nie można zrobić. Czekaliśmy na  

wyłożenia planu,  mogę to udowodnić w ciągu godziny, załatwić te podpisy, wszystko i tą mapkę,  

geodeta specjalnie przyjeżdżał, żeby przejęli to,  niestety jakoś  nie wierzę, że uwagi Pani nie dostała, 

nie wiem kto mógł składać, żeby ta droga nie powstała. Ja i sąsiadka  składaliśmy o tę drogę, 

proponowaliśmy tę drogę wewnętrzną zrobić i tam proponowaliśmy nawet na taką jakby zajezdnię 

tysiąc metrów kwadratowych dać, żeby mógł ciężki sprzęt zakręcić. Już o to nie walczę, bo  

rozmawiałem z Panem Burmistrzem, wiem na czym to będzie polegać. Wiadomo, że ta droga Irysowa 

nie powstanie w życiu, Pani sobie zrobiła tylko fajny rysunek. I jeszcze  pytanie, dlaczego droga do  

wsi Popielarze nie została dokończona, ona się kończy  za mostkiem zaraz, za przejazdem jest 

zakończona. 

 

Pani Projektant odpowiedziała, że ta uwaga została oficjalnie zgłoszona. To była uwaga nr 71 

zgłoszona w dniu  12 listopada 2020 roku, została zgłoszona oficjalna uwaga - proszę o likwidację 

planowanej drogi 4 KDD łączącej potem dalej pomiędzy ulicą Opolską i ulicą Bratnią. Każda uwaga 

jest rozpatrywana i jeżeli taka uwaga była złożona, po prostu została droga  zlikwidowana. Na drugim 

wyłożeniu nie było uwag, że  proszę o wrysowanie tej uwagi. To nie jest tak, że my sobie rysujemy ot 

tak coś, jakieś pojedyncze kreski. Są składane uwagi, one są analizowane. Po to były aż trzy wyłożenia, 

co się rzadko zdarza i na drugim wyłożeniu nikt nie napisał, że proszę o przywrócenie tej drogi. Została 

ona zlikwidowana w wyniku zgłoszenia takiej uwagi. Jeśli chodzi o drogę na Popielarze, nie wiem czy 

mówimy o drodze 2 KDD,  ta droga jest wrysowana w śladzie, jeśli dobrze pamiętam, jaki był w 

obowiązującym planie. Tutaj ten teren jest objęty planem i ta droga jest wrysowana,  jest urwana poza 

granicami planu. Drogę można rysować tylko do tego miejsca gdzie jest granica planu. Tymi 
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przerywanymi kreskami jest określona granica obszaru objętego planem. To, co jest urwane dalej w 

tym miejscu, to jest wszystko poza planem. Poza planem jest rysowane tylko,  żeby pokazać, że ta 

droga powinna mieć dalej ciągłość, żeby zabezpieczyć tę drogę, to trzeba by zrobić plan czy 

opracowanie na dalszy teren. Także w ramach tego opracowania, ta droga jest wyznaczona.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że droga na Popielarze jest wyznaczona w miejscowym 

planie dla Arciechowa pod symbolem 1 KDD. Ona  nie miała połączenia w miejscowości Nowe 

Załubice do ulicy Opolskiej  i ten brakujący fragment właśnie pojawia się w tym opracowaniu. Pan 

nie widzi w tej chwili całości, bo to jest plan tylko dla Nowych Załubic.  

 

Pan Sołtys zapytał, dlaczego u innych nie są drogi porobione a jest teren zabudowany, czyli Pani pod 

zabudowę wzięła, a tu koniecznie na przykład Pani wyrysowała tę drogę a innym nie. Jeżeli ja bym 

sprzedawał taką działkę to zapewniam drogę albo po prostu nie ma sprzedania tej działki.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński  pokazał teren na mapce. Z jednej strony, tutaj jest droga wynikająca z 

projektu miejscowego planu, ten brakujący fragment, a dalej w planie dla Arciechowa ta droga jest 

wprowadzona już kilka lat temu. Brakowało tego łącznika właśnie do ulicy Opolskiej. Z pewnością 

miały miejsce takie sytuacje że, mieszkańcy chodzili i szukali właścicieli, żeby służebność ustanowić, 

ale po wejściu tego planu w życie będziemy mogli wydzielić te 3, 4 nieruchomości, spiąć tę drogę pod 

względem prawnym, bo ona wyjeżdżona jest, urządzona jest, utrzymywana nawet jest, ale nie ma jej 

w prawie. 

 

Pan Sołtys zapytał, co mają na przykład po przeciwnej stronie zrobić? Przecież tu drogi nie ma, a jest 

pod budowlankę? Moja posesja dokładnie jest tu przy tej drodze. Z Panem Burmistrzem ostatnio 

rozmawiałem. Powiedział, że ode mnie to zależy czy ta droga będzie czy nie będzie.  Sprzedając 

kiedykolwiek działkę, tak bym kombinował drogę, żebym móc sprzedać,  nikt z samolotem nie kupi 

tej działki,  by ode mnie wymagali drogi. Gmina wymaga 8 metrów na drogę, to  bym sobie już we 

własnym zakresie tak wykombinował tę drogę, żeby tę działkę sprzedać.  Ja więcej pytań o to nie 

mam, tylko troszeczkę taki zdziwiony byłem, że priorytet, nigdzie tu nie ma dróg zaznaczonych oprócz 

tej. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że przypadku Nowych Załubic planu, który jest procedowany 

14 lat, od 2007 roku, może poprzednia procedura była zakończona a nowa wszczęta, więc na papierze 

wygląda, że krócej, ale w praktyce 14 lat. Tyle był procedowany ten plan, jest to ostatni z planów, 

który tak w ogóle jest procedowany tzw. stary plan. Przyjęliśmy politykę wprowadzania tylko szkieletu 

drogowego. Drogi zawsze są zarzewiem emocji podczas wyłożeń, podczas uwag i podczas później 

dyskusji na łonie Rady Miejskiej. W tym planie, w porównaniu do terenów przeznaczonych pod 

zabudowę, sieć drogowa jest bardzo oszczędna. Naprawdę tych dróg nie ma tutaj dużo i ich zadaniem 

jest tylko i wyłącznie szkielet drogowy. Założenie jest takie, że właściciele, którzy będą 

zainteresowani sprzedażą będą musieli wyznaczać drogi wewnętrzne. W moim przekonaniu, jak już 

dojdzie do sprzedaży i  podziałów będą tego żałowali albo będą wnioskowali do gminy o przekazanie 

nawet nieodpłatne tych dróg, czego gmina robić nie będzie. Dlaczego? Z bardzo prostego powodu. 

Drogi wewnętrzne muszą mieć 8 metrów szerokości. Za nie płaci się podatek, trzeba je utrzymywać. 

Niewiele jest korzyści z posiadania dużej sieci dróg wewnętrznych. W przypadku dróg publicznych, 

też te drogi nie są tutaj zbyt szerokie, ale z kolei działki są na tyle duże na tym terenie rolniczym 

jeszcze w tej chwili, że istnieje możliwość wyznaczenia dróg wewnętrznych. Dlatego staliśmy na 

stanowisku, że ta sieć drogowa, szkieletowa jest absolutnie wystarczająca. Bazując na przykładzie tej 

drogi, którą Pan wskazywał, na Pana nieruchomości, ona ma właśnie 8 metrów. Z tym, że połowicznie 

z Pana nieruchomości, połowicznie z nieruchomości sąsiadki. Innymi słowy, gdyby Pan w przyszłości 

chciał podzielić tę nieruchomość, nie wydzielałby pan drogi 4 metrowej tylko 8 metrową w całości ze 
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swojej działki. Podział drogowy zależy od Pana, tak jak to wskazałem dlatego, że dzieląc działkę może 

Pan, ale nie musi wydzielać działki drogowej. Jeśli jednak Pan tę działkę drogową w takim kształcie 

wydzieli, wtedy ona przechodzi z mocy prawa na gminę, natomiast to w Pana rękach jest ta decyzja, 

stąd jakby wskazanie, że to od dzielącego zależy czy droga przechodzi na własność gminy. Jeśli chodzi 

o tę drogę na południe, pomiędzy ulicą Opolską a Bratnią, ona była pokazana w miejscowym planie, 

wpłynęła do niej uwaga. Podtrzymuję, że pewnie mieszkańcy za jakiś czas będą tego żałowali, ale jest 

to decyzja odwracalna oczywiście, ale w perspektywie pewnie kilkuletniej co najmniej, bo z pewnością 

nikt nie będzie przystępował do planu, zwłaszcza z takiego powodu, jeśli ta droga w planie była 

wcześniej pokazywana.  

 

Pan Sołtys zapytał o ulicę Bratnią, ona jest 5 metrowa, kto zapłaci za poszerzenie tej drogi? Z tego 

co wiem, że na wiosnę zostanie tam wylany asfalt, co z tym dalszym, powiększenie tej drogi? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że w planie jest szersza, w terenie w tej chwili jest cztery 

i pół, pięć metra,  zawsze płaci zarządca drogi. Na istniejącej szerokości będzie mógł iść asfalt. To jest 

pas drogowy. Droga, każdy ma takie wyobrażenie, że ta biała kreska to jest asfalt 10 metrowy. Nie. 

Droga to jest nie tylko asfalt. Droga ta jest także rów, to jest możliwość prowadzenia mediów typu 

prąd, woda i wiele, wiele innych rzeczy. Dlatego nawet jeśli gmina wykona nawierzchnię od granicy 

do granicy to te poszerzenia będą potrzebne, chociażby pod wodociąg czy pod inne media, które w 

tym miejscu będą kiedyś mogły się pojawiać. Za poszerzenia drogi płaci gmina w przypadku dróg 

gminnych, powiat w przypadku dróg powiatowych, więc w przypadku ulicy Opolskiej powiat płaci za 

poszerzenia, w przypadku innych dróg na tym terenie gmina płaci za poszerzenie. Gmina wykupi ten 

teren w momencie, w którym będą dokonane takie podziały. Są dwie możliwości, inicjatorem podziału 

mogą być dwie strony. Pierwsza może być gmina i wtedy jak gmina robi podział, bo np. droga jest 

bardzo potrzebna w danej okolicy, wtedy gmina wypłaca odszkodowanie w momencie zatwierdzenia 

podziału, ale może być też taka sytuacja, że nie ma w tej chwili konieczności robienia podziału. Pan 

dalej korzysta z tego gruntu, nawet jeśli on jest częściowo zajęty pod drogę i dopiero Pan w którymś 

momencie dochodzi do przekonania, że chce podzielić działkę, wtedy wydziela Pan drogę.  

 

Radny Zbigniew Jabłoński powiedział, że częściowo popiera Pana Sołtysa, ponieważ wiele tych uwag 

również i do Niego docierało o ile chodzi o przeznaczenie terenu. Przed sesją porozmawiałem z panią 

kierownik, ile było tych uwag, ile było uwzględnionych lub nieuwzględnionych. Okazuje się, że 

rzeczywiście te uwagi dotyczyły terenu zalewowego, gdzie mieszkańcy chcieli, aby to było 

przekwalifikowane na tereny budowlane. Wynika to ze studium, że niestety były to tereny zalewowe, 

że są to tereny zalewowe i nie da się tego przeznaczyć pod tereny mieszkaniowe. Podzielam również 

opinię Pana Sołtysa o ile chodzi o tzw. Osiedle  Cichocki. Mieszkańcy  tego osiedla zwracali się, 

dlaczego nie ma tam zaznaczonej drogi do ulicy Bratniej, bo nawet 2, 3 lata temu zwracali się do nas 

i to na spotkaniu sołeckim, aby drogę tam zmodernizować, żeby był przejazd, żeby było można 

odśnieżyć  itd. Ale jak ja słyszę teraz, że było drugie wyłożenie, no i niestety zrezygnowano z tego, 

czyli został wycofany wniosek i mieszkańcy się nie zgadzają, to trudno nam narzucać, chociaż, tak z 

punktu widzenia gospodarza, to należałoby tam drogę zrobić, żeby był przejazd i żeby ci mieszkańcy 

byli zadowoleni. Chciałbym również bardzo  podziękować, ten plan Załubic, tak jak Pan Burmistrz 

wspomniał, jest procedowany najdłużej i rzeczywiście wiele, wiele rodzin oczekuje na ten plan. 

Oczywiście zdajemy sobie sprawę z tego, że na pewno wszystkich nie zadowolimy i bardzo bym prosił 

Państwa o przyjęcie tego planu.  

 

Radny Marek Brodziaka powiedział, że  tak naprawdę chciał usłyszeć tylko to, że Pan Sołtys jest w 

porozumieniu z Panem Burmistrzem, bo taką informację nam  przekazał na ostatniej komisji i że jest 

ok. Jestem zadowolony z tych słów, które usłyszałem. Zapytał Panią projektant,  co oznaczają takie 
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linie wokół cmentarza. Są dwie, przerywane, jedna bliżej trochę, druga dalej, tak żeby nie wiem, 

uściślić czy to jest jakiś obszar szczególnego posadowienia budynków, jak to wygląda?  

 

Pani Projektant odpowiedziała, że to są strefy uciążliwości od cmentarza wynikające z przepisów. 

Jedna to jest strefa zaznaczona  kolorem czarnym przerywana  w odległości 50 metrów, druga ta szara, 

to jest 150 metrów od granic cmentarza i to są przepisy, które mówią, że  nie może być studni 

kopalnych w tym zasięgu, bo to jest bardzo blisko cmentarza i te zapisy są w tekście planu z 

powołaniem się na przepisy odrębne. Tu nic nie zmieniamy, bo po prostu to wynika z przepisów i to  

chodzi o zaopatrzenie w wodę, że studni kopalnych się nie powinno robić w takiej odległości.  

 

Radny Zbigniew Jabłoński poprosił o wyświetlenie, pokazanie jeszcze raz  planu, chodzi również o 

drogę,  która idzie od ulicy Kościelnej w kierunku cmentarza i później to jest chyba  1 KSU, to jest 

parking, później idzie obok cmentarza do ulicy Bratniej. Czy tam jest zaprojektowana droga? 

 

Pani projektant odpowiedziała, że tak. 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka poinformowała, że przechodzimy do uwag, które zostały 

złożone do procedowanego planu zagospodarowania przestrzennego. Bardzo proszę Pana 

Przewodniczącego Piotra Rembelskiego o odczytywanie uwag.  

 

Radny Piotr Rembelski odczytywał uwagi do planu, po których Rada  głosowała.  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
1. Pozostawienie obecnie obowiązującego miejscowego planu w zasięgu w jakim działka została 

objęta zagrożeniem powodziowym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, 

Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , 

Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (4) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Małgorzata Puzio Miękus, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
2. Prośba o likwidację lasu i przekształcenie działki na budowlaną.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Izabela Paciorek, Piotr Rembelski, Wiesław 

Solarz, Katarzyna Stokowska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

BRAK GŁOSU (2) Agnieszka Oniszk-Stachyra , Monika Sztuka-Brzezińska  

NIEOBECNI (4) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Małgorzata Puzio Miękus, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
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3. Podwyższenie wskaźnika maksymalnej powierzchni zabudowy (gdyż obecny jest bardzo niski), w 

związku z potrzebą podziału działki na 4 części lub wprowadzenie terenu dla zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej MN, dla której są korzystniejsze wskaźniki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Izabela Paciorek, Piotr Rembelski, Wiesław 

Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski Ewa Wnuk, Elżbieta 

Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Oniszk-Stachyra  

NIEOBECNI (4) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Małgorzata Puzio Miękus, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
4. Sprzeciw odnośnie oznaczenia działek jako „zalewowe”, prośba o ustalenie na znacznej części 

działek terenu budowlanego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Izabela Paciorek, Piotr Rembelski, Wiesław 

Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski Ewa Wnuk, Elżbieta 

Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Oniszk-Stachyra  

NIEOBECNI (4) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Małgorzata Puzio Miękus, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
5. Uwaga przeciwko drodze wyznaczonej na działce nr ew. 100/3.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Izabela Paciorek , Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, 

Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marek Brodziak , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Oniszk-Stachyra  

NIEOBECNI (4) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Małgorzata Puzio Miękus, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
6. Prośba o nieprzekształcanie mpzp dla działki nr 178/5 (dotychczasowe oznaczenie UTL1).  

 

Radny Marek Brodziak zapytał, co to jest UTL?   

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że jest to rekreacja.  
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Radny Marek Brodziak zapytał,i w tej chwili jakie jest przeznaczenie działki.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że jest rekreacyjna,  a proponuje się przekształcenie na 

zabudowę całoroczną. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Piotr Rembelski, 

Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski Ewa Wnuk, Elżbieta 

Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (4) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Małgorzata Puzio Miękus, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
7. Brak zgody na zakwalifikowanie działki jako obszar szczególnego zagrożenia powodzią. Wniosek 

o wprowadzenie terenu MN/ML z możliwością realizacji nowej zabudowy na całej powierzchni 

działki.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Piotr Rembelski, 

Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (2) Ewelina Kostrzewa , Małgorzata Puzio Miękus 

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
8. Brak zgody na zakwalifikowanie działek jako obszar szczególnego zagrożenia powodzią. Wniosek 

o wprowadzenie terenu MN/ML z możliwością realizacji nowej zabudowy na całej powierzchni 

działek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Piotr Rembelski, 

Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (2) Ewelina Kostrzewa , Małgorzata Puzio Miękus 

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
9. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla wskazanych działek.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (1) Małgorzata Puzio Miękus 

PRZECIW (14) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika 

Sztuka-Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marek Brodziak , Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
10. Brak zgody na zakwalifikowanie działek jako obszar szczególnego zagrożenia powodzią. Wniosek 

o wprowadzenie terenu MN/ML z możliwością realizacji nowej zabudowy na całej powierzchni 

działek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika 

Sztuka-Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marek Brodziak , Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Małgorzata Puzio Miękus 

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
11. Sprzeciw odnośnie zakwalifikowania terenu do terenu zalewowego 1%. Na podstawie jakich 

ekspertyz urząd Gminy Radzymin zakwalifikował wyznaczony teren jako 1% teren zalewowy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marek Brodziak , Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

Głosowano uwagę w sprawie: 
12. Brak zgody na zakwalifikowanie działek jako obszar szczególnego zagrożenia powodzią. Wniosek 

o wprowadzenie terenu MN/ML z możliwością realizacji nowej zabudowy na całej powierzchni 

działek.  

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (14) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marek Brodziak , Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  
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BRAK GŁOSU (1) Monika Sztuka-Brzezińska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
13. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla wskazanych działek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
14. Prośba o zmianę z działki rolnej na budowlaną – rekreacyjną. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
15. Prośba o zmianę z działki rolnej na budowlaną – rekreacyjną. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
16. Prośba o zmianę z działki rolnej na budowlaną – rekreacyjną.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 
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Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
17. Brak zgody na zakwalifikowanie działek jako obszar szczególnego zagrożenia powodzią. Wniosek 

o wprowadzenie terenu MN/ML z możliwością realizacji nowej zabudowy na całej powierzchni 

działek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
18. Sprzeciw odnośnie zakwalifikowania terenu do terenu zalewowego 1%. Na podstawie jakich 

ekspertyz urząd Gminy Radzymin zakwalifikował wyznaczony teren jako 1% teren zalewowy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
19. Przekształcenie działki na cele budowlane.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
20. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla działek.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
21. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla działek. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
22.1 W § 25 pkt 3 lit. a zwiększenie maksymalnej powierzchni zabudowy do 60%. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
22.2 W § 25 pkt 5 lit. b tiret pierwsze wprowadzenie zmodyfikowanego zapisu tj. „zakaz realizacji 

nowej zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w formie wolnostojącej oraz lokali mieszkalnych 

wbudowanych w budynki usługowe, z wyjątkiem zabudowy letniskowej i rekreacyjnej całorocznej”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  
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Głosowano uwagę w sprawie: 
22.3 W § 25 pkt 5 lit. b tiret drugie wprowadzenie zmodyfikowanego zapisu tj. „możliwość 

zachowania istniejącej zabudowy, z dopuszczeniem przebudowy i nadbudowy oraz z wykluczeniem 

powiększenia powierzchni zabudowy przeznaczonej na cele mieszkalne za wyjątkiem zabudowy 

letniskowej i rekreacyjnej całorocznej”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano w sprawie: 
22.4 W § 25 pkt 5 lit. b dodanie dodatkowego tiretu tj. „dopuszcza się zabudowę usługową, 

magazynową, budynki gospodarcze, garaże, dojścia, dojazdy, drogi wewnętrzne, parkingi, urządzenia 

infrastruktury technicznej”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
22.5 W § 25 pkt 5 lit. c tiret trzecie – dopuszczenie wysokości budynków gospodarczych, garaży, 

obiektów infrastruktury technicznej do 10 m.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
23. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla działek.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
24. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla działek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
25. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla działek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka Zbigniew Jabłoński Leszek Jankowski Agnieszka 

Kacprzak Ewelina Kostrzewa Agnieszka Oniszk-Stachyra Izabela Paciorek Małgorzata Puzio Miękus, 

Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , 

Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
26. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla działek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak ,Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski Agnieszka 

Kacprzak Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  
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BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
27. Przekształcenie działek na budowlane.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
28. Przekształcenie działki na budowlaną lub rekreacyjną.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
29. Ustalenie maksymalnej powierzchni zabudowy 40%. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
30. Przekształcenie działki na budowlaną. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
31.1 Przekształcenie terenu na niezalewowy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
31.2 Przekształcenie działek na budowlane w pasie 90 m wzdłuż ul. Bratniej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
32.1 Wprowadzenie dla działek o nr ew.: 142/5, 143/2, 141/3 przeznaczenia terenu dla zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej – w formie wolnostojącej (14MN), zarówno w tekście jak i na rysunku 

planu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
32.2 W § 19 pkt 3 lit. a – zwiększenie maksymalnej powierzchni zabudowy do 50%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
32.3 W przypadku odrzucenia wcześniej wskazanych postulatów – wprowadzenie w tekście planu dla 

terenu 7R dodatkowych zapisów zgodnie z obecnie obowiązującym planem tj. dopuszczenie 

„lokalizacji zabudowy zagrodowej i gospodarczej w pasie 80 m od dróg lokalnych i dojazdowych….” 

oraz „lokalizacji budynków i urządzeń służących produkcji rolniczej i przetwórstwu rolno-

spożywczemu”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marek Brodziak , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
33. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla działek.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
34. Prośba o pozostawienie obecnie obowiązującego planu dla działek.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
35. Poszerzenie terenu mieszkaniowo-usługowego dla działki w stronę południową aż do granicy z 

działką nr ew. 193/42 (przedłużenie ul. Plażowej), a na pozostałej części działki wprowadzenie terenu 

mieszkaniowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Marek Brodziak  

NIEOBECNI (3)Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
36. Nadanie statusu obu działkom (stanowiącym jedno gospodarstwo rolne) „działki siedliskowej”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
37. Ustalenie maksymalnej powierzchni zabudowy 40%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  
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NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
38. Ustalenie maksymalnej powierzchni zabudowy 40%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
39. Przeznaczenie działek na budowlane, ponieważ klasa ziemi VIz nie jest przydatna rolniczo.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
40. Przeznaczenie działki na budowlaną, ponieważ klasa ziemi VIz nie jest przydatna rolniczo.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
41. Brak zgody na przeprowadzenie drogi gminnej 3KD-D tak blisko zabudowań gospodarczych 

(wejście do obory dla zwierząt).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (1) Zbigniew Jabłoński  
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PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, 

Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, 

Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Ewelina Kostrzewa , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
42. Brak zgody na przeprowadzenie drogi gminnej 3KD-D w takim kształcie jak zaproponowany w 

projekcie planu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Marek Brodziak  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 

43. Dopuszczenie lokalizowania zabudowy w odległości 1,5 m od granicy działki dla terenów 9MN i 

10MN. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Marek Brodziak  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
44.Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  
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Głosowano uwagę w sprawie: 
45. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
46. W § 17 pkt 1 zmniejszenie wysokości stawki procentowej z 30% na 5%-10%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
47. W § 17 pkt 1 zmniejszenie wysokości stawki procentowej z 30% na 5%-10%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
48. W § 17 pkt 1 zmniejszenie wysokości stawki procentowej z 30% na 5%-10%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Izabela Paciorek  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
49. W § 17 pkt 1 zmniejszenie wysokości stawki procentowej z 30% na 10%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Izabela Paciorek  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
50. W § 17 pkt 1 zmniejszenie wysokości stawki procentowej z 30% na 5%-10%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Izabela Paciorek  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
51. W § 17 pkt 1 zmniejszenie wysokości stawki procentowej z 30% na 5%-10%.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) Marek Brodziak Elżbieta Darka Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak Ewelina Kostrzewa Agnieszka Oniszk-Stachyra, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Zbigniew Jabłoński , Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Izabela Paciorek  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
52. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski Tadeusz 

Jędrasik Agnieszka Kacprzak Ewelina Kostrzewa Agnieszka Oniszk-Stachyra Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Izabela Paciorek  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
53. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Izabela Paciorek  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
54. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

BRAK GŁOSU (2) Izabela Paciorek , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
55. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Izabela Paciorek  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  
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Głosowano uwagę w sprawie: 
56. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
57. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
58. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak, Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) 

Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
59. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

PRZECIW (16) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik , Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

BRAK GŁOSU (1) Izabela Paciorek  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
60. Dopuszczenie dla terenu 10MN/ML usług turystyki, agroturystyki i sportu, w tym stadniny koni. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz 

Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano uwagę w sprawie: 
61. Wniosek o usunięcie drogi 3KD-D.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (1) Zbigniew Jabłoński  

PRZECIW (15) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak, Ewelina 

Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa 

Wnuk, Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marek Brodziak , Katarzyna Stokowska  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Nowe Załubice na terenie 

Gminy Radzymin; ( Druk Nr 1).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-

Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  
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2) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

południowej części obrębu Emilianów na terenie Gminy Radzymin; ( Druk Nr 2) 

 

Radna Ewa Wnuk powiedziała, że chciała zwrócić uwagę, że ustawa o samorządzie gminnym, tutaj 

jest nieaktualna podstawa prawna. Nie Dziennik Ustaw z 2020 roku tylko 21, pozycja 1372 ze 

zmianami.  

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka odpowiedziała, że dziękuję bardzo za tę uwagę. Panie  mówią z 

Biura Rady, że zostanie poprawiona. Czyli musimy teraz przegłosować to jako autopoprawkę, zmianę 

w podstawie prawnej. Nie? Oczywisty błąd, tak? Jest zmiana w tym przypadku. Panie mecenasie?  

Pan Mecenas wyjaśnił, że to zmiana techniczna, to jest tylko publikator, nie wymaga głosowania, bo 

to nie jest zmiana treści uchwały, zmiana podstawy prawnej, sam numer publikatora Dziennika.  

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła Panią projektant Tak, bardzo prosimy też o wprowadzenie w ten plan. 

 

Pani Projektant wyjaśniła, że to jest zmiana tylko i wyłącznie na rysunku. Tekst pozostaje bez zmian 

i zmiana dotyczy tego terenu, który jest czerwoną obwódką pokazany. Zmienił się zasięg terenu 

przeznaczony pod produkcję i usługi, czyli to, co jest zaznaczone kolorem fioletowym kosztem terenu 

ZL, czyli lasu i na to zmniejszenie uzyskaliśmy zgodę na wyłączenie leśne, tutaj na ten fragment i w 

związku z tym, że po przeprowadzeniu tej procedury można zwiększyć zasięg tego terenu 

produkcyjno-usługowego i na tym polega zmiana, czyli na proporcji między terenem  fioletowym i 

terenem zielonym ZL.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński dodał, że zmiana, tak jak wspomniała Pani projektant, stworzyła 

korekty kształtu użytku leśnego, który dosyć głęboko wchodził i rozdzielał ten teren produkcyjno - 

usługowy. Teren jest częściowo wykupiony przez dużego inwestora z branży logistycznej. Jeśli ten 

plan zostanie uchwalony, reszta tego terenu też zostanie kupiona i w perspektywie około dwuletniej w 

tym miejscu powinien powstać park logistyczny. 

 

Radna Ewa Wnuk zapytała a co w zamian, czy  ten teren leśny jest zabrany, czy gdzieś nowe 

nasadzenia się pojawią,  jak duży to jest teren? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że kilka tysięcy metrów kwadratowych, nie podam  w 

tej chwili dokładnej powierzchni, natomiast oczywiście, wyłączenie gruntów leśnych to jest jedna 

rzecz a druga rzecz to jest uzyskanie zgody na wycinkę i w ramach uzyskiwania zgody na wycinkę są 

oczywiście kompensaty środowiskowe w postaci nasadzeń zastępczych. 

 

Radna Ewa Wnuk zapytała a gdzie te nasadzenia zastępcze by były? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że zawsze zaczynamy od tego terenu, na którym się odbywa 

inwestycja. Jeśli z jakichś powodów to by się nie mieściło,  to oczywiście służymy pasami drogowymi 

czy innymi miejscami które chcemy zalesić. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla południowej części 

obrębu Emilianów na terenie Gminy Radzymin; ( Druk Nr 2).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik 

, Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-

Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Elżbieta Wołynko  

PRZECIW (1) Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

 

3) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębów Dybów Kolonia, Ciemne, Wiktorów i Stary Janków, na 

terenie Gminy Radzymin; ( Druk Nr 3) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że ta uchwała to korekta parametrów wysokościowych, 

ale także w zakresie OZE i kształtu użytków drogowych tam, gdzie już drogi zaprojektowaliśmy i 

mają znacznie mniejszą powierzchnię,  niż wynikało to pierwotnie z miejscowego planu. To dotyczy 

obszarów Ciemne, Stary Janków i Dybów Kolonia, w zakresie miejscowości Wiktorów to jest nadanie 

terenom nowej funkcji zgodnej ze studium. 

 

Ewa Wnuk powiedziała, że  nie zna mapy całej gminy Radzymin i naprawdę ten załącznik, który 

żeśmy otrzymali to jest kompromitacja, z tego nic nie wynika. Może jakiś komentarz do tego?  

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka poprosiła Pana Burmistrzu aby przybliżyć  te obręby.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że widzicie Państwo teraz na mapie, na ekranach jaki jest 

dokładny obszar przystąpienia. Nie wydaje mi się, żeby radny który już kilka lat w Radzie Miejskiej 

zasiada nie mógł rozpoznać po tym załączniku, w której części gminy się znajdujemy. Natomiast 

ustnie również przybliżyłem państwu o którym obszarze mówimy. Jeśli są pytania do tego załącznika, 

który jest widoczny w tej chwili na ekranach, to oczywiście chętnie ich udzielę. 

 

Radna Elżbieta Wołynko  zapytała o jakie źródła odnawialne chodzi w tej uchwale. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że chodzi o to, aby na obiektach produkcyjno- usługowych 

można było realizować instalacje OZE. Zmieniła się ustawa, która dopuszcza i zwiększa, kiedyś to 

było do 100 kilowatów, teraz bodajże 500, ale są potrzeby dla niektórych obiektów czy niektóre 

obiekty oferowały do tej pory możliwość, że zamiast czerpać energię z sieci, częściowo produkują 

samodzielnie. Przepisy i plan na to nie pozwalał, po zmianie będzie pozwalał,  to będzie fotowoltaika.  

 

Ewa Wnuk powiedziała, że tak nie do końca Pan Burmistrz chyba moją intencję zrozumiał.  Chciałam 

zwrócić uwagę na sposób przygotowywania uchwał, bo to nie jest pierwszy raz, że dostajemy byle 

jakie załączniki, i o to mi chodziło. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że pozwoli się nie zgodzić z tą opinią, ,mapa jest 

czytelna dla większości osób, wskazuje na lokalizację.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że o zmianie ustawy o OZE wspomniał Pan Burmistrz, natomiast 

ja chciałbym tylko odnieść się do tych słów Pani  Ewy Wnuk. Te załączniki, które tutaj są do nas 

dostarczane są takie sobie, tak że to, co Pan pokazuje naprawdę jest bardzo czytelne w porównaniu z 

tym, czym dysponuje tutaj radny, który nie był być może na komisji, nie miał takiego obowiązku, na 

której był opiniowany taki miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, czy tam przystąpienie 

do tego planu. 
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Burmistrz Krzysztof Chaciński  wyjaśnił, że odniosłem się do załącznika, który otworzyłem z e-sesji,  

niedawno co było prezentowane na ekranach czyli to co państwo dostaliście. 

 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębów Dybów Kolonia, Ciemne, Wiktorów i Stary Janków, na terenie Gminy Radzymin;         (Druk 

Nr 3).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik 

, Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-

Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

4) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 4 ) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że jest to uchwała, która była wycofana  z porządku 

obrad poprzedniej sesji z uwagi na brak ujawnienia podziału w  ewidencji gruntów. Mówimy o drodze 

w Nowych Załubicach, która biegnie do ul. Kościelnej, do cmentarza. Jest to poszerzenie drogi 

oczekiwane przez lokalną społeczność. Droga jest wąska, ten podział jest w tej chwili już ujawniony, 

uchwała była opiniowana  na komisji przed poprzednią sesją, a teraz macie Państwo możliwość zająć 

stanowiska w sprawie zakupu tej nieruchomości.  

 

Radny Zbyszek Jabłoński powiedział, że część radnych, którzy są w komisji  infrastruktury  znają 

temat. Chodzi tutaj o to, o czym Pan Burmistrz wcześniej wspomniał, chodzi o  ten kawałek drogi, 

która idzie od ulicy Kościelnej w kierunku cmentarza. Chodzi o poszerzenie tej drogi, bo na obecną 

chwilę ta droga ma miejscami 3, miejscami 4 metry, o ile są jakieś uroczystości na cmentarzu religijne 

a nawet pogrzeb, to jest problem, aby się minąć samochodami, jest bardzo wąsko,  bardzo bym w 

imieniu własnym, w imieniu Księdza Proboszcza i  mieszkańców parafii Załubice prosił o przychylne 

podejście do tej uchwały.   

 

Radna Monika Sztuka- Brzezińska dodała, że byliśmy również z komisją infrastruktury w terenie,  

rzeczywiście jest  potrzeba  poszerzenia tej drogi i wszyscy  radni, którzy byli na tej komisji 

objazdowej jednogłośnie tak stwierdziliśmy, że to jest potrzebne, więc jako przewodnicząca komisji 

też bardzo proszę  o poparcie tego wniosku.   

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 4 ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 
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Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

5) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 5 ) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że to jest efekt pracy, którą wykonujemy od dłuższego 

czasu w różnych sołectwach, bo różne sołectwa zgłaszają potrzebę takiego centralnego miejsca, gdzie 

mieszkańcy mogą się spotykać. Jedne miejscowości takie miejsca mają, inne ich nie mają. W dniu 

dzisiejszym proponujemy dokonanie zakupu w miejscowości Łosie. Dotychczasowa działka była 

użyczana,  znajdowała się w innym miejscu, właściciel ma plany wobec tej nieruchomości. 

Proponujemy Państwu zakup docelowej nieruchomości o lepszych kształtach i lepszych parametrach 

niż dotychczasowa, właśnie na potrzeby sołeckie. 

 

Radna Ewelina Kostrzewa powiedziała, że chce prosić  o pozytywny głos dotyczący zakupu tej działki, 

ponieważ od wielu lat użyczamy działkę od prywatnego właściciela. Plac wymaga już jakiś nakładów, 

natomiast nie chcemy też jakichś dużych kosztów inwestować w teren prywatny. Działka jest 

wynikiem poszukiwań kilkuletnich, bo wcześniej nie była na sprzedaż,  bardzo państwa proszę o 

pozytywne głosy.  

 

Radna Ewa Wnuk zapytała, czyją własnością jest działka w Łosiu, gdzie  znajdowała się kiedyś 

szkoła?  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że Gminy.  

 

Radna Ewa Wnuk zapytała,  czy  nie można jej wykorzystać. 

 

Burmistrz Krzysztof Dobrzyniecki odpowiedział, że to jeszcze własność Skarbu Państwa. Skarb 

Państwa dwa lata temu zasiedział tę działkę. Złożony jest wniosek przez gminę do Wojewody o 

przekazanie tej działki, ale gmina tą działką jedynie włada na ten moment.  

 

Radna Ewa Wnuk zapytała czy nie można tam zrobić takiego placu zabaw, terenu rekreacyjnego?  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że ta działka, na której znajduje się była szkoła jest bardzo 

mała. Budynek zajmuje większą część tej działki i właściwie nie ma realnych możliwości 

zagospodarowania tego terenu na potrzeby sołeckie. Oczywiście tam funkcjonuje świetlica, harcówka, 

można się spotykać jak najbardziej, natomiast jeśli chodzi o możliwości poszerzenia tej 

nieruchomości, bo jest zabudowana z każdej strony, to takiej możliwości nie ma.  

 

Radna Ewelina Kostrzewa powiedziała, że  ta działka faktycznie jest zabudowana przez budynek, w 

tej chwili z niego korzystamy, starej szkoły, natomiast jest to też teren bardzo podmokły. Po każdych 

deszczach stoi tam woda  na całym placu. Ponadto jest butla gazowa, która ogrzewa budynek i od 

której musi być jakiś odstęp, jeżeli chodzi o jakąkolwiek zabudowę, a poza tym też graniczymy 

bezpośrednio z budynkiem sąsiada, więc nie ma po prostu tam fizycznie możliwości umieścić 

jakichkolwiek zabawek.  

 

Radny Marek Brodziak poprosił o wyświetlenie mapy z lokalizacją istniejącego placu zabaw  

z działką, gdzie jest zlokalizowany istniejący plac zabaw, w tym tą działkę, którą zamierzamy nabyć i 

szkołę, szkołę którą wskazaliśmy. Tak chciałem logistycznie sobie wyobrazić gdzie to jest. Numer 

działki?  
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Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka odpowiedziała, że to 343/4/1.  

 

Radna Ewelina Kostrzewa wyjaśniła, że  to jest przed ulicą Czyżyka, mamy budynek, naprzeciwko 

mamy jeden budynek większy, drugi jest obok, nr 6. I to jest ta szeroka działka, natomiast my 

wydzierżawiliśmy około 800 metrów, Aleja Sosnowa 85. Od głównej ulicy to będzie czwarty budynek. 

Może łatwiej bo nowa numeracja jest nadana. To jest 195.  

 

Głosowano w sprawie: 
 wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 5 ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3)Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 6 ) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że w 2018 roku, w momencie uchwalenia planu 

miejscowego dla Słupna wprowadziliśmy do miejscowego planu tzw. by pass, połączenie dwóch 

systemów rowów. Słupno jest odwadniane w tej chwili dwoma rowami, całe Słupno, łącznie z Nowym 

Słupnem. Jeden przebiega po północnej części ulicy Żeromskiego, drugi po południowej części ulicy 

Żeromskiego. W miejscowym planie zaproponowano stworzenie jakby równoległego, drugiego rowu, 

który połączy się z pozostałą częścią systemu. Aby to można było zrobić, na kilku nieruchomościach 

należało wykopać rów. On częściowo został wykopany teraz w ramach Sztabu Kryzysowego, i o ile 

nie budziło to większych emocji na terenach otwartych, niezagospodarowanych, co oczywiste i 

zrozumiałe, nie zawsze wiąże się  

z akceptacją i aprobatą właścicieli dla terenów zabudowanych już. I takiego właśnie obszaru dotyczy 

ten zakup. Jak widać na załączonej grafice, na działce 241/7 częściowo w miejscowym planie została 

przewidziana pod wybudowanie rowu 26WSR. Proponuje się zakup całej nieruchomości, ponieważ 

jeśli Państwo się na to zgodzicie, następnie wydzielimy rów z tej działki i będziemy kaskadowo 

proponować kolejnym właścicielom system zamian. Właścicielka kolejnej działki już jest wstępnie z 

gminą umówiona, że odda część swojej nieruchomości, powierzchniowo adekwatnej w zamian za nie 

będącą rowem tą część działki itd. Ten jeden zakup sprawi, że uda się przez cztery kolejne działki, 

połączyć system rowów. Kolejne uchwały oczywiście, jeśli Państwo wyrazicie zgodę na ten zakup, 

będą  przedstawiane w perspektywie kilku miesięcy, ponieważ po nabyciu konieczne będą podziały, 

więc to pewnie chwilkę zajmie, ale jest to bardzo ważne, aby ten system zduplikować, ponieważ całe 

Nowe Słupno właściwie w tej chwili jest odwadniane jednym rowem, a jest to najdynamiczniej 

rozwijająca się część naszej gminy, sukcesywnie zabudowywana i dla bezpieczeństwa 

hydrologicznego należałoby stworzyć alternatywę na wypadek, gdyby coś na którymś z rowów się 

zadziało.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że dziękuje za część wyjaśnień, których oczekiwałem na komisji 

na której opiniowaliśmy tą uchwałę. Trochę jestem zdziwiony, że taki precedens sobie  w gminie 

chcemy ustanowić, żeby w ramach realizacji inwestycji liniowej, polegającej na budowie rowu 

wykupić całą nieruchomość od osoby zainteresowanej. Tym bardziej, że ta działka nawet po 
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wybudowaniu tego rowu i wprowadzaniu tych ograniczeń w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego może  samodzielnie funkcjonować w terenie. Po części Pan wyjaśnił, natomiast  

chciałem doprecyzować. Nabywając tę działkę będziemy sprzedawali udziały czy tam przekazywali 

udziały pozostałym osobom na terenie, których będziemy chcieli wybudować rów i stworzymy swego 

rodzaju współwłasność z działki 241.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że to, co proponuje, to zakup całej nieruchomości, po zakupie 

wydzielenie części z rowem od części budowlanej. Ta budowlana działka, może niewielka ale 

samodzielna, jak najbardziej, pozwoli nam na dokonanie zamiany z kolejnymi właścicielami, czyli my 

nabędziemy kolejną część działki od kolejnego właściciela, czyli zamienimy się kolejną część działki 

kolejnego właściciela w zamian za tę część budowlaną o adekwatnej powierzchni itd. Czyli ten jeden 

zakup powinien nam pozwolić na zabezpieczenie całego przebiegu przez te trzy nieruchomości. 

Burmistrz przedstawił sytuację na mapie - proponuję nabycie całej nieruchomości, a następnie 

wydzielenie części czystej MN-ki bez rowu, bez strefy. Następnie  podział tej działki, kończąc na tym 

budynku i zamienienie się z właścicielem tej działki na tę działkę. To jest mniej więcej podobna 

powierzchnia. Następnie zaproponuje  podział tej działki wzdłuż i nabycie od tego właściciela 

końcówki działki w zamian za poszerzenie tej części działki. Od tego miejsca rów już istnieje w terenie 

i zawsze istniał. My dzięki tym nabyciem połączymy system rowów których nigdy nie było w tym 

miejscu, bo jest inna sytuacja gdy rów był i go odtwarzamy a inna gdy tworzymy zupełnie od podstaw.  

 

Radny Marek Brodziak dodał, że ma wątpliwości czy to rzeczywiście wyjdzie. Trzeba rozważyć 

nakład pracy i osiągnięte rezultaty i to ma sens wtedy, cel się tak ocenia, musi być mierzalny i 

osiągalny. Jest w jakiś sposób osiągalny, zmierzyć go później na końcu możemy, a jaki będzie bilans 

to się okaże za chwilę. Także nie za bardzo to widzę, to moje zdanie. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że  już rozmawiał z kolejnymi właścicielami.  Żeby to się 

mogło udać, musimy nabyć tę pierwszą działkę, natomiast kolejni właściciele są zainteresowani, nie 

proponowałbym tego trudnego przedsięwzięcia, gdyby to nie było wstępnie uzgodnione. Od momentu 

wpłynięcia do Państwa uchwały do finalnej realizacji kolejnej działki upłynie co najmniej kilkanaście 

miesięcy, bo podziały troszkę trwają, każdy może po drodze zmienić zdanie. Są ryzyka,  natomiast jest 

to z punktu widzenia melioracyjnego ważne przedsięwzięcie.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że są jakieś inne rozwiązania, żeby zrealizować to  ważne 

przedsięwzięcie, nikt nie ma tutaj wątpliwości, że trzeba je zrealizować. Firmy realizują i większe 

inwestycje liniowe, zresztą Pan też, drogowe i są pewne narzędzia, które można by wykorzystać przy 

takim drobnym naprawdę zadaniu. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że są, ale nie będą mniej kosztowne. Nasza współpraca 

z powiatem w tym zakresie przy innych inwestycjach liniowych nie wyglądała dobrze. Kilka lat trwało 

wydanie decyzji na gazociąg ulicy Fiołkowej w Łąkach, w dalszym ciągu mówimy tutaj o 

odszkodowaniu za utratę wartości. Więc możemy płacić dziesiątki, może setki tysięcy złotych za utratę 

wartości bez nabycia prawa własności a tutaj właściciele chcą rozmawiać, są zainteresowani. Takie 

narzędzia, o których Pan mówi pewnie należałoby stosować, gdyby właściciele nie chcieli o tym 

rozwiązaniu słyszeć, wtedy nie ma innego wyjścia, natomiast w tej sytuacji wydaje się, że można 

zrobić to szybciej i za podobne pieniądze.  

 

Radny Marek Brodziak dodał, że kwestia utraty wartości nieruchomości to jest pojęcie bardzo 

względne, ponieważ tutaj to ta nieruchomość nabiera wartości i zyskuje odwodnienie, to tak jak z 

drogą.  To jest kwestia dobrego uzasadnienia pewnego rozwiązania. Ja też bym uważał, że gdyby nagle 

powstała koło mnie droga  i trochę większy ruch, to by dla mnie była utrata wartości a Pan by mi 
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powiedział, niech Pan zapłaci jeszcze tutaj podatek bo Pan ma  chodnik, oświetlenie i jeszcze jakieś 

parę innych udogodnień, i tutaj jest taka sama sytuacja. Teren jest zalewowy, mocno podmokły i to 

jest kwestia tylko interpretacji dobrego uzasadnienia.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że miałby Pan rację, gdyby nie jeden szczegół. Ten teren to 

górka, dwa metry powyżej reszty otoczenia. Tego rowu tu nie było, nie bez powodu, po prostu rowy 

omijały tę górkę. Dlatego my w sposób sztuczny to przewyższenie chcemy ominąć, przechodzą przez 

te działki, więc ci właściciele tych trzech, czterech działek nie mają problemu z wodą, sąsiedzi mają. 

Oni nie mają bezpośredniego interesu w tym, żeby inwestować w infrastrukturę odwodnieniową na 

swoim terenie, cała reszta Słupna ma, natomiast tych trzech, czterech właścicieli nie ma. Przez te 

działki musimy przejść kolektorem, rowem na głębokości między 3 a 4 metry a w innych miejscach 

rowy mają normalną głębokość około dwóch metrów.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że  temat odwodnienia w gminie Radzymin jest tematem bardzo 

ważnym i istotnym, natomiast z mojego punktu widzenia i doświadczenia tego, co się działo w 

miejscowości Nadma to mam wrażenie, że cwaniacy zyskują, bo te rowy miały kiedyś jakieś 

połączenia, miały ciągłość i gdzieś tę wodę odprowadzały do jakiegoś zbiornika, natomiast zostały 

usunięte fizycznie z krajobrazu, i nie możemy ich odnaleźć na mapach mimo, że ja dotarłem do map, 

które świadczą o tym, że rów był w terenie. I  my nie możemy sobie poradzić z takim cwaniakiem, że 

tak się wyrażę, który zasypał rów i utrudnia życie iluś tam set mieszkańcom i przez to musimy zmienić 

lokalizację tego cieku wodnego i przerzucić ten problem do innego właściciela, bo to jest dla mnie  

temat, którego nie jestem w stanie zrozumieć.  Skoro już ten ciek wodny był, to jak on działał, po co 

on był? Analizując te dane, które uzyskujemy z lat poprzednich cokolwiek by mówić o systemie i 

prowadzonej gospodarce na tamte czasy, to jestem mile zaskoczony pewnymi tamtymi  

rozwiązaniami, których my dzisiaj nie stosujemy. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że ja nie wspomniałem, że tutaj w tym miejscu nie ma 

rowów. One są. Podejdę do mapy i pokażę. To jest rów, który płynie z Nowego Słupna. On przebija 

ulicę Rodzinną, Żeromskiego, przechodzi na północną stronę ulicy Żeromskiego, płynie i pod koniec 

Sierakowa ponownie przechodzi przez ulicę Żeromskiego i w ten sposób odwadnia się całe Nowe 

Słupno. Dodatkowo mamy rów z rejonów ulicy Ekologicznej, który  

w tym momencie płynie do tego właśnie rowu. Równolegle mamy drugi system rowu, który zaczyna 

się w tym miejscu i płynie  na południe od ulicy Żeromskiego, później Sienkiewicza. To co  proponuję 

zrobić, to połączenie obu tych systemów, bo naprawdę nie brakuje dużo, w  miejscowym planie to już 

zrobiliśmy, to jest nasze bezpieczeństwo hydrologiczne. Jeśli cokolwiek stanie się na tym rowie, od 

tego miejsca, całe Nowe Słupno płynie. Jeśli będziemy mieć zabezpieczenie w postaci przelewu czy 

równoległego systemu, dodajemy sobie bezpieczeństwa. To co trzeba zrobić? Połączyć te dwa 

systemy,  to nie jest duża praca, fizycznie bardzo prosta do zrobienia. Własnościowo trochę 

trudniejsze, ale da się zrobić. To nie jest tak, że tu nie ma rowu, tu jest rów, on odprowadza wodę do 

tego rowu i płynie na północ. Dwa lata temu się nim bardzo mocno zajęliśmy, przebudowaliśmy 

przepust na Żeromskiego na prywatnej działce w ramach sztabu za spore pieniądze. Rów jest drożny, 

fajnie działa. To połączenie da nam dodatkowe zabezpieczenie.  

 

Radny Piotr Rembelski powiedział,  że jak widać są wątpliwości co do rozwiązania, bo  rzeczywiście 

montaż jest dość skomplikowany, ale ja widzę też to, że Pan Burmistrz wyjaśniając nam zasadność 

takiego działania wykazuje, że jest to ciąg działań wieloletnich, mieliśmy odtwarzanie rowów, w tej 

chwili te systemy mają być połączone, to ma funkcjonować. Zgadzam się  z Panem Markiem, że kiedyś 

tam było może lepiej, ale  nie było takiej zabudowy na terenie naszej gminy, drugie, że były chociażby 

w latach osiemdziesiątych spółki wodne, które to rowy utrzymywały. W tej chwili takich nie ma na 

terenie naszej gminy, gmina radzi sobie jak może. W ramach sztabu kryzysowego odtwarza rowy, 
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mamy koparkę, dzieje się bardzo dużo. Warto o tym wspomnieć, że organ, który jest odpowiedzialny 

za utrzymanie dwóch podstawowych cieków wodnych, jakie mamy na terenie naszej gminy czyli 

Beniaminówki i Kanału Sierakowskiego, Wody Polskie, nie wykonują należycie swoich obowiązków. 

Kilkoro radnych uczestniczy w rozmowach i w próbach wywierania nacisku,  wysyłania próśb, aby 

coś się w tej sytuacji zmieniło. Tu mamy rozwiązanie, wydaje się, że skomplikowane, ale mające 

służyć mieszkańcom, w tym przypadku Słupna. Z informacji, które Pan Burmistrz nam przekazał, jest 

to uzgodnione z właścicielami. Wiem, że w tej sprawie Pani radna Agnieszka Kacprzak też posiada 

informacje i to nie jest tak, że ta propozycja pojawiła się tydzień temu,  i coś nam się tutaj dziwnego, 

skomplikowanego przedstawia, co nie zostało wcześniej przeanalizowane. Zostało przeanalizowane i 

dlatego zachęcam, żebyśmy zamknęli tę dyskusję i głosowali, umożliwiając funkcjonowanie, 

zakończenie tych prac, które były prowadzone i dopomożenie mieszkańcom, którzy obawiają się o to, 

że ich posesje zostaną zalane. 

 

Radna Agnieszka Kacprzak powiedziała, że w zupełności zgadza się z Panem Przewodniczącym 

Piotrem Rembelskim. Jakiś czas temu byłam na takiej objazdówce z Panem Burmistrzem, z Panem 

kierownikiem od melioracji, z drugim Panem Burmistrzem i jestem pod ogromnym wrażeniem całej 

sieci rowów w Słupnie. Mieszkam tam od urodzenia i proszę mi wierzyć, te rowy były bardzo 

zaniedbane. Na wielu rowach już powstały budynki i są w tym momencie nie do odtworzenia. To, co 

teraz się dzieje z odwodnieniem Słupna ma naprawdę większy cel i bardzo duży sens. Jeszcze dziesięć 

lat temu było bardzo wiele posesji zalewanych. Ta siatka rowów, która teraz już powstała, przyczyniła 

się w znacznym stopniu do odwodnienia tych posesji, do odwodnienia działek. Słupno bardzo się 

rozbudowuje, w bardzo szybkim tempie ludzie podwyższają teren w wielu miejscach niestety 

nieuchronnie i te rowy dają nam takie bezpieczeństwo, że te domy, które powstały 10, 20 lat temu, 

mają ochronę przed zalaniem. Bardzo proszę o zagłosowanie nad zakupem tej działki. Mieszkańcy 

tych wszystkich posesji zgadzają się, uważają, że jest to bardzo potrzebne, wyrazili na to zgodę. Dzisiaj 

był Pan od tej działki następnej, która ma być zamianą,  są jak najbardziej za tym. Dziwią się wręcz, 

że stać nas na takie mocne i odważne posunięcia, ale uważają że to jest bardzo potrzebne. 

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że  nie ma wątpliwości, że należy połączyć system rowów. 

Wątpliwości budzi tylko sposób, w jaki chcemy zrobić tę zamianę. Natomiast słyszę, że są takie 

rozmowy już prowadzone i jest wola taka tych wszystkich mieszkańców, żeby to zrobić. Chętnie 

zaryzykuję, ale chciałbym, ale chciałbym to kiedyś ocenić. Panie Burmistrzu, na kiedy się możemy 

umówić na wystawienie oceny z realizacji tego zadania, jak Pan to przewiduje. W tej kadencji mam 

nadzieję. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że za kilkanaście miesięcy.  

 

Radny Marek Brodziak dodał, że umówmy się  za półtora roku.  

 

Radna Ewa Wnuk powiedziała, że Pan Piotr Rembelski powiedział, że Wody Polski nienależycie 

wykonywały swoje zadania. To w takim razie moje pytanie jest, czy ten rów, który  powstanie będzie 

przez kogoś obsługiwany i będzie wtedy super to działało. Rozumiem, że też ten sam organ będzie się 

tym zajmował. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że ten rów będzie przebiegał przez gminną działkę. W 

związku z powyższym gmina będzie dbała o jego drożność. Natomiast jeśli chodzi o Wody Polskie, 

absolutnie nie należy używać czasu przeszłego tylko teraźniejszego. Z ubolewaniem muszę stwierdzić, 

że chociaż mamy w tym momencie połowę listopada, ani Beniaminówka, ani Kanał Sierakowski nie 

zostały wykoszone. Żeby te rowy, te główne cieki wodne, bo wszystko prędzej czy później z terenu 

tej gminy, no poza rzekami Rządzą i Czarną, spływa do Beniaminówki albo do Kanału 
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Sierakowskiego, żeby były drożne,  należałoby je konserwować dwukrotnie w trakcie roku. Teraz nie 

zostały zakonserwowane ani razu. Boję się, że jeśli przyjdą większe deszcze spływ wody będzie 

bardzo spowolniony. Kilkukrotnie z Wodami Polskimi się spotykałem, zadeklarowałem podczas 

spotkania, w którym udział brali również Pan Wiesław Solarz i Pani Agnieszka Krawucka, że my 

przyjmiemy obowiązek konserwacji tych rowów, proszę nam tylko dać pieniądze na to,  które macie 

w budżecie przewidziane czyli te sto kilkadziesiąt tysięcy. Trzy miesiące jest procedowany już ten 

nasz pomysł. Dostaliśmy ostatnio pismo, tak jakby w ogóle takiego spotkania nie było, że dobrze, 

pomysł zacny, trzeba go skonsultować z RZGW. Nie wiem czemu miały służyć te poprzednie 

spotkania z dyrektorem zlewni, skoro w sumie to pismo jest w takim brzmieniu, jakbyśmy się w ogóle 

nie spotykali. Martwi mnie to, bo każdego roku odprowadzamy duże pieniądze za to, że zrzucamy 

wody i ja nie jestem przekonany,  że te pieniądze chociaż w najmniejszym stopniu wracają do gminy 

Radzymin.  

 

Radna Ewa Wnuk zapytała, czy z punktu widzenia formalnego gmina może przejąć te zadanie?  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że wraz ze środkami, oczywiście że tak, jak najbardziej. 

 

Radny Piotr Rembelski powiedział, że nie tylko uważa, że Wody Polskie swoje obowiązki wykonują 

tutaj w sposób nienależyty, co wręcz  wykonują je w sposób skandaliczny, bo w ogóle ich nie 

wykonują. I mogę tylko za przykład podać to, że od mniej więcej trzech czy czterech lat proszę o to, 

aby Beniaminówka na odcinku początkowym od Glinek została odmulona,  już o wykoszeniu nawet 

nie mówię. Odmulenie wykonuje się rzadziej, koszenie jest czynnością taką, że wystarczy posłać ludzi 

i wykosić, tak jak Pan Burmistrz powiedział, że dwa razy w roku.  Przez ostatnie trzy lata nie było to 

robione ani razu. Więc to jest po prostu skandal jak Wody Polskie pracują, żadne spotkania, żadne 

pisma, żadne ustalenia nie prowadzą do niczego. Dwa główne cieki wodne, ogrom pracy i nakładów 

gminy na utrzymanie i odtworzenie rowów gminnych, te środki nie będą miały sensu, jeśli te dwa 

główne cieki nie będą oczyszczane. Była propozycja, abyśmy przejęli wraz ze środkami to utrzymanie. 

Na pewno zrobilibyśmy to w sposób należyty, odpowiedź nie, lepiej niech jest tak, jak jest. Nie  wiem 

czemu to ma służyć, nie wiem kto za to odpowiada. Może jeszcze przewodniczący Solarz na ten temat, 

bo jest troszeczkę bliżej tematu. 

 

Radny Wiesław Solarz powiedział, że  od prawie dwóch lat prowadzimy korespondencję z Wodami i 

można powiedzieć, że na ten temat przez te dwa lata nic w ogóle się nie zadziało. Przerzucamy się 

tylko, my  piszemy pisma, oni nam odpowiadają. Przerzucają temat do Dębe, coś tam odpisuje albo w 

ogóle nie opisuje. My się znowu zwracamy a korespondencja tylko rośnie, sterty papieru rosną. Udało 

nam się w końcu wezwać tutaj przedstawicieli Wód Polskich na podstawie petycji jaką daje 

Konstytucja i ta petycja spowodowała to, że panowie pojawili się z Wód Polskich. Padły takie ustalenia 

wstępnie jak Pan  Burmistrz opowiedział. Temat również dotyczył potrzebnych inwestycji na Rowie 

Sierakowskim. My jako gmina odprowadzamy rocznie kilkadziesiąt tysięcy złotych, do tego  jeszcze 

różne wspólnoty mieszkaniowe, wiem, że jedna z nich dwa i pół tysiąca złotych płaci raz na kwartał i 

inwestycji nie ma. Są  zalewane nieruchomości, jeśli chodzi nawet o sam Radzymin są zalewane, 

płody, siana i mieszkańcy z tego nie mają nic. Od dwóch lat prowadzimy korespondencję, efektów nie 

ma żadnych. W tym roku nie było żadnego czyszczenia rowu. 3 lata temu przenieśliśmy 200 tysięcy 

złotych na utrzymanie  rowów, ale ile  razy można, tak 200 tysięcy to można wykorzystać na zupełnie 

inne rzeczy, na coś, za co gmina jest odpowiedzialna. Myślę że teraz ta kwota to by była dużo,  dużo 

większa. Ceny poszły gigantyczne w górę i te 200 tysięcy wystarczyłoby pewnie na bardzo mały 

fragment. Po ostatnim naszym spotkaniu z Wodami  liczyłem na to,  że jednak coś będzie można 

zrobić. Okazało się, że Pan dyrektor został z funkcji odwołany i na tę chwilę wszystkie te nasze 

dwuletnie działania, można powiedzieć, że można wrzucić do kominka. Powody podawane  na 

spotkaniu były takie,  że  ministerstwo  nie wyraża zgody na to, żeby dno było pogłębiane. Użyłem 
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argumentu, że przecież jest przekop Mierzei Wiślanej i naprawdę problemów nie ma żadnych. Żadnej 

merytorycznej rozmowy nie było a teraz jeszcze informacja jest taka, że to jest już koniec i możemy 

zacząć znowu dwa lata pisać sobie pisma.  

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 6 ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska , 

Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Wnuk 

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 7) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że to jest bardzo ważna uchwała, o której  już 

kilkukrotnie mówiłem. Udało się przeprowadzić podział działki, podział jest  zaewidencjonowany, 

niestety, niewidoczny jeszcze w geoportalu. Dlatego też taki załącznik i tu się mogę zgodzić, że z 

niego niewiele w tej chwili rzeczywiście wynika. Niestety nie dysponowaliśmy materiałem, który 

moglibyśmy przedstawić. Wyświetlam  w tej chwili plan miejscowy i na podstawie tego planu 

miejscowego wydzielana została dokładnie po granicach funkcji działka ewidencyjna pod budowę 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Radzyminie. To jest sąsiedztwo terenu Klubu Sportowego Mazur. Działka 

około 1,3 hektara, lokalizacja blisko dynamicznie rozwijającej się części Radzymina. Mam nadzieję, 

że dacie Państwo zielone światło dla tego zakupu, ponieważ musimy w tej chwili bardzo intensywnie 

myśleć nad budową trzeciej szkoły podstawowej w Radzyminie tak, aby w perspektywie kilku lat nie 

dopuścić do przeludnienia w szkołach. W tej chwili  nie mamy jednozmianowości. W szkole numer 

jeden sytuacja jest troszkę lepsza, w dwójce troszeczkę gorsza, jeśli chodzi o teren miasta,  natomiast 

jeśli nie zbudujemy dodatkowej bazy oświatowej na terenie miasta, to ta sytuacja sukcesywnie będzie 

się pogarszała w obu placówkach. Uzgodnienie z początku tego roku, któremu inflacja nie sprzyja 

oczywiście, to jest 200 złotych za metr kwadratowy czyli tutaj mówimy o zakupie na poziomie troszkę 

ponad 2 i pół miliona złotych za ten zakup. 

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że chciałby jeszcze wrócić do mapy, do tego terenu który jest 

zaznaczony. Cały ten żółty teren, to Mazur, to jest ten większy kawałek. Chciałem  zapytać o ten ciek, 

czy będzie bardzo kolidował w budowie? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że ciek wodny również proponuje się do zakupu, bo on 

był własnością właściciela. Jest Beniaminówka czyli formalnie rzeka, ale rozpoczęliśmy już z Wodami 

Polskimi proces do pozbawienia Beniaminówki statusu rzeki na odcinku od ulicy Słowackiego, bo to 

faktycznie w tym miejscu już nie jest rzeka, to jest po prostu rowek  i wtedy,  nawet pomimo tego 

cieku da się ten teren zagospodarować w sposób potrzebny tej szkole, ale gdyby tego cieku nie było,  

to byłoby to dużo prostsze. Mamy konkretny pomysł, jeśli uzyskamy zgodę Wód Polskich, od ulicy 

Słowackiego, na schowanie w kanale, w ulicy Słowackiego pod ścieżką rowerową w formie 

kanalizacji deszczowej, a następnie projektowaną drogą do ulicy Wołomińskiej i tam się spotykamy z 

otwartym rowem po raz kolejny, także to jest dosyć prosta technicznie przebudowa.  
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Radny Marek Brodziak powiedział, że ta przebudowa już chyba nawet by była karkołomna, żeby  ją 

zrobić tylko na terenie tej działki, dlatego dobrze by było ją zrobić już tak bardziej kompleksowo, tak 

jak Pan  wspomniał, ul. Słowackiego, i uwolnić jakby też trochę tej części, która do nas już nie będzie 

należała, no ale z której będą korzystali nasi mieszkańcy. 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka powiedziała, że to jest bardzo ważna uchwała, bo już pewnie ze 

12 lat temu mówiliśmy o budowie trzeciej szkoły w Radzyminie. Rozbudowaliśmy czy rozpoczęliśmy 

rozbudowę szkoły podstawowej numer jeden a na pewno jest bardzo potrzebna ta budowa trzeciej 

szkoły, więc mam nadzieję, że Państwo zgodzicie się z Panem Burmistrzem. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości; ( Druk Nr 7).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik 

, Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-

Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości( Druk Nr 8) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że mówimy o drodze, która prowadzi z Radzymina do 

Ciemnego. To jest fragment dawnego węzła na kiedyś drodze krajowej. W tej chwili na drodze 

wojewódzkiej, dawnej drodze krajowej numer 8, mamy w niej poprowadzoną kanalizację sanitarną, 

wodociąg, jest wykonana nowa nawierzchnia, jest to bez kosztowe zobowiązanie.  

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości( Druk Nr 8).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , Monika Sztuka-Brzezińska , 

Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

PRZECIW (1) Tadeusz Jędrasik  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie części nieruchomości (Druk Nr 9) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział,  że mówimy o działce, która jest użyczona od właściciela, 

mieszkańca Nadmy, która wykorzystywana jest w tej chwili na plac sołecki. Mieszkańcy Nadmy po 

raz kolejny zabezpieczają w funduszu sołeckim środki na budowę boiska, ale jest to już na tyle duże 

zobowiązanie, że należałoby uregulować kwestię własnościową tej nieruchomości. Spotkaliśmy się z 

właścicielem tej nieruchomości, na ten moment ma nieco inne wyobrażenie o jej wartości niż gmina. 

Żeby  wyjaśnić pewne rzeczy, wystąpiliśmy o opinię do operatora gazociągu i do zakładu 
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energetycznego celem zaopiniowania, na ile możliwa jest realizacja funkcji boiska w lewym, dolnym 

rogu tej działki, bo tutaj mieliśmy odmienne spojrzenie na  możliwość uzupełnienia tej działki niż 

właściciel tej nieruchomości. Spółka Gazownicza wypowiedziała się pozytywnie, energetyczna 

negatywnie w zakresie lokalizacji boiska w dolnym, lewym rogu, natomiast taka lokalizacja jest 

możliwa w północnej części działki, ale podjęcie takiej uchwały i te opinie posłużą  do rozmowy z 

właścicielem na temat wartości nieruchomości, bo ona jest oczywiście inna w strefach kontrolowanych 

a inna w tym obszarze, który jest jakby w pełni zagospodarowany.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że z tego co się orientuje,  to ta linia o której mówimy, linia 

energetyczna którą zakład energetyczny negatywnie zaopiniował, to jest na północnej części tej 

nieruchomości, nie na południowej, którą pan wskazywał.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  na południowej, oczywiście. Ja nie mówiłem o 

południowej, tylko mówiłem o tym, że dopiero w północnej części nieruchomości możemy wyjść poza 

strefy inwestując w infrastrukturę, na której mieszkańcom w tym miejscu zależy.  

 

Radny Marek Brodziak wyjaśnił, że ma mieszane uczucia, jeżeli chodzi o zlokalizowanie tego placu 

zabaw na tej działce, bo tam jest dużo zagrożeń. Raz że gazociąg, dwa że linia, jedno z drugim się nie 

za bardzo lubi, to jest jedna rzecz, dwa, że ta linia, żeby cokolwiek pod nią funkcjonowało tak jak z 

tego pisma wynika, to musi być przebudowana w odpowiedni sposób. To są spore nakłady, przed 

zakupem tej nieruchomości,  na etapie prowadzenia negocjacji z właścicielem bardzo proszę o 

zrobienie operatu, ile to będzie kosztowało,  żeby wykorzystać to na etapie negocjacji. Ubolewam, że 

nie ma innego miejsca na terenie miejscowości Nadma, na którym można by było zlokalizować taki 

plac, chociażby takiej fajnej działki jak znalazła pani Ewelina, ale rozumiem, że już tak daleko zaszły 

te rozmowy i inwestycje w ten teren, że trudno nam się jest wycofać albo poszukać innego, lepszego  

rozwiązania. Dlatego proszę to brać pod uwagę, bo to nie są tysiące pojedyncze, tylko wchodzimy 

naprawdę w dziesiątki tysięcy złotych, jeżeli chodzi o zabezpieczenie tych urządzeń o których ja wiem, 

a boję się, że podobnie może być z gazownią. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że ma tego świadomość jeśli chodzi o linie 

energetyczne, dlatego to, co chcemy zrobić, to zestawić koszt zabezpieczenia z zakupem 

nieruchomości pełnowartościowej, i temu służą te negocjacje. Nie jestem przekonany, że finalnie 

zakończą się sukcesem i porozumieniem obu stron, ale czas pokaże. Umówiliśmy się po pierwszym 

spotkaniu, że przedstawię dodatkowe dokumenty, które pokażą niższą wartość i użyteczność 

nieruchomości w strefach dla gminy, niż sądził właściciel.  Jeśli ta nieruchomość będzie odpowiednio 

tańsza, nie chcę tu mówić o konkretnych wartościach, ale odpowiednio tańsza, wyraźnie, to pewnie 

warto, bo wiele elementów na takiej infrastrukturze, czy pod taką infrastrukturą można realizować, jak 

choćby zieleń, co też na placach zabaw czy na takich terenach jest fajne, ale jeśli będzie niewiele 

tańsza, to zgadzam się, nie jest to nieruchomość warta zakupu. 

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że  rozumie, że do zakupu jeszcze trochę czasu jest,  będziemy 

mogli się spotkać i też na ten temat porozmawiać i wymienić swoje zdania. Natomiast z tego co wiem, 

jest dużo nieruchomości,  które są  Skarbu Państwa, może jeszcze nie do końca, nawet my nie jesteśmy 

władającym, żeby tam cokolwiek zlokalizować, ale pod jednym numerem księgi wieczystej przez 

przypadek, przy okazji jednej realizacji inwestycji takie coś zlokalizowaliśmy i może też warto by 

było pochylić się nad tym tematem. Fakt, że te nieruchomości są niewielkie, porozrzucane po całej 

gminie, ale być może znajdzie się gdzieś taka wisienka na torcie, która mogłaby zastąpić tę lokalizację. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  sukcesywnie monitorujemy nieruchomości Skarbu 

Państwa, NR-u, KOWR-u i innych publicznych organów. One rzadko są dobrze zlokalizowane, 
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chociaż czasem się zdarza rzeczywiście, i występujemy często do Starosty, który  zarządza portfelem 

nieruchomości Skarbu Państwa, czasem się udaje, czasem się nie udaje otrzymać taką nieruchomość. 

Przykładem takiej, o którą wystąpiliśmy jest dawny komisariat policji, czy Wiktorów, tam gdzie jest 

plac zabaw urządzono na  nieruchomości Skarbu Państwa,  to są procesy, które potrafią naprawdę 

długo trwać, ale mam nadzieję, że z sukcesem dla gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 
 wyrażenia zgody na odpłatne nabycie części nieruchomości (Druk Nr 9) .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

10) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości; ( Druk Nr 10) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że jesteśmy na terenie pomiędzy ulicą Księżnej 

Czartoryskiej w Radzyminie a parkiem imienia księżnej Eleonory Czartoryskiej. Mamy tutaj do 

czynienia z  ciekiem wodnym, który zaczyna się pomiędzy nieruchomościami. Już kiedyś, bodajże 

trzy lata temu, na ten temat rozmawialiśmy przy  okazji innej nieruchomości. Na tych terenach działek 

prywatnych właściciele są często powgradzani i zajmują część działki gminnej. W tym przypadku 

nawet budynek stoi na części działki gminnej. Właściciel próbuje tę działkę sprzedać i wystąpił do nas 

z wnioskiem o zakup części nieruchomości. Nie widzę absolutnie przeszkód, żeby  fragment tej 

nieruchomości sprzedać, nie jest ona przez gminę w tej części wykorzystywana 

 

Głosowano w sprawie: 
 wyrażenia zgody na sprzedaż części nieruchomości; ( Druk Nr 10).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak 

, Ewelina Kostrzewa , Izabela Paciorek , Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , 

Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

BRAK GŁOSU (3) Zbigniew Jabłoński, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Małgorzata Puzio Miękus 

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

11) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości; ( Druk Nr 11) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że na załączonej mapce miejscowości Emilianów 

widzicie Państwo  taką cienką kreskę. To jest droga, dawna droga do gruntów rolnych o szerokości 

bodajże czterech metrów, która w tej chwili przecina większy obszar, przeznaczony w miejscowym 

planie pod przemysł i usługi. Ta cienka ścieżka jest w środku fioletowego obszaru. Tutaj jest też ten 

użytek leśny na dole, na temat którego dzisiaj Państwo głosowaliście w zakresie miejscowego planu, 

więc jest to w tej chwili grunt nabywany przez nabywcę. No i oczywiście ta droga przecina ten teren. 

Nam nie jest potrzebna, nie jest drogą publiczną w miejscowym planie. Proponuje się wyrazić zgodę 
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na sprzedaż tej nieruchomości. Dokonaliśmy już podziału. Ona kiedyś była jedną działką ewidencyjną, 

w tej chwili podzielona jest na kilka działek. W związku z tym taki projekt uchwały. Ja tylko chciałbym 

jedną poprawkę redakcyjną wnieść, nie działki przyległej tylko działek przyległych, w liczbie mnogiej, 

ponieważ  po podziale ta działka dotyka wielu różnych działek.  

 

Głosowano w sprawie: 
 wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości; ( Druk Nr 11).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Tadeusz Jędrasik, Agnieszka Kacprzak , Ewelina 

Kostrzewa , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna 

Stokowska , Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta 

Wołynko  

BRAK GŁOSU (3) Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Agnieszka Oniszk-Stachyra  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

12) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości; ( Druk Nr 12) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że to jest ten sam teren, też Emilianów, też teren 

produkcyjno-usługowy i również droga, która dzieli ten obszar. Jesteśmy dalej przy użytku leśnym, 

tylko na południu. Ta droga kiedyś była w miejscowym planie, jest trochę inna jej historia i  dwa lata 

temu została z tego planu usunięta z uwagi na to, że dzieliła obszar na zbyt małe części, no i w tej 

chwili inwestor, który dokonał już zakupu tej nieruchomości, też wystąpił do nas z wnioskiem o zakup 

tej działki, która nie pełni już funkcji komunikacyjnej a która dzieli dwie jego nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości; ( Druk Nr 12).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Tadeusz Jędrasik, Agnieszka Kacprzak , Ewelina 

Kostrzewa, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna 

Stokowska , Monika Sztuka-Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta 

Wołynko  

BRAK GŁOSU (3) Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Agnieszka Oniszk-Stachyra  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

13) w sprawie nadania nazwy drodze publicznej na terenie gminy Radzymin w obrębie Łosie; 

(Druk Nr 13) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że w Łosiu jedna z głównych dróg nie ma nazwy. To 

jest właśnie ta, której proponuje się  nadanie nazwy imienia podpułkownika Mariana Pisarka. Chyba 

nie ma właściwszego miejsca na uhonorowanie Pisarka jak właśnie Łosie, z którego pochodził, urodził 

się przy tej ulicy, więc tym bardziej wydaje się to właściwe miejsce. Po opublikowaniu projektu 

uchwały zgłosił się do nas mieszkaniec, który zaproponował, aby stopień podpułkownika został w 

nazwie odmieniony na podpułkownika. Skontaktowaliśmy to z językoznawcą. Obie formy są 

poprawne, niemniej jednak żeby uczynić zadość wnioskowi mieszkańca wnoszę autopoprawkę, którą 
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poddam państwu pod głosowanie poprzez właśnie zmianę, zmianę skrótu "ppłk" na "ppłka" Mariana 

Pisarka. 

 

Radny Piotr Rembelski dodał, że ten wniosek mieszkańca zmierza też w tym kierunku, aby forma 

nazwy ulicy była taka sama jak forma stosowana przy nazwie naszej szkoły podstawowej czyli 

pisownia będzie zachowana tutaj taka sama.  

 

Radna Ewa Wnuk uzupełniła, że  obie formy są poprawne, skrót piszemy bez kropki, ale w formach 

zależnych kropka jest potrzebna, natomiast można zastąpić ją końcówką fleksyjną z "a",  popiera, aby 

trzymać  się nazwy oficjalnej szkoły "ppłka". to nazewnictwo powinno być ujednolicone.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
autopoprawka Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

Głosowano w sprawie: 
nadania nazwy drodze publicznej na terenie gminy Radzymin w obrębie Łosie; (Druk |Nr 13 ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik 

, Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-

Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

14) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie miasta Radzymin i w obrębie 

Dybów Kolonia, gmina Radzymin; ( Druk Nr 14) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że to jest tzw. jezdnia serwisowa przy starym przebiegu 

trasy S8, po wewnętrznej stronie od ul. Wołomińskiej do Kościoła przy ulicy Słowackiego, częściowo 

istniejąca, częściowo jeszcze nieistniejąca. Wystąpił inwestor, który  wybudował budynek, chce mu 

nadać numer. Mieliśmy przez chwilę wątpliwość, czy z jednej strony jest to ulica Bohaterów 

Radzymina jakby przedłużenie, ale nie ma zjazdu z głównej trasy, więc takie nazewnictwo mogło być 

mylące. Ul.Słowackiego jako przedłużenie też pewnie byłoby mylące, przedłużenie Wołomińskiej też 

nie miało sensu, dlatego proponujemy  nadanie zupełnie nowej nazwy, aby to nie wprowadzało błędu 

w nawigowaniu po naszym mieście. W okolicy są już królowie, jest Kazimierz Wielki, jest Mieszko 

Pierwszy. Wydaje się, że Władysław Łokietek też jest zacnym patronem dla tego typu ulic. 

 

Głosowano w sprawie: 
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 nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie miasta Radzymin i w obrębie Dybów Kolonia, gmina 

Radzymin; ( Druk Nr 14).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

15) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie gminy Radzymin w obrębach: 

Mokre, Zawady, Stary Dybów; ( Druk Nr 15 ) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że to jest kontynuacja alei Lecha Kaczyńskiego, drugi etap 

od ulicy Mokrej do Wyszyńskiego. Tę roboczą nazwę, można powiedzieć, że przejęliśmy już 

wcześniej, natomiast z uwagi na to, że wcześniej  jedna działka jeszcze nie była wydzielona, nie 

mogliśmy nadać w pełni  tej nazwy, w tej chwili możemy.  

 

Radny Piotr Rembelski zapytał o paragraf drugi,  podane są uchwały  z 2001 i 2004 roku, które tracą 

moc. Czy mógłby pan przybliżyć w jakim zakresie?  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że w zakresie nazwy na części tego przebiegu w Starym 

Dybowie ta ulica nosiła nazwę Żołnierska. Przy tej drodze  są dwa gospodarstwa i w takim zakresie te 

uchwały się uchyla. 

 

Radna Ewa Wnuk zadała pytanie czy  nie powinniśmy iść dalej, i chyba że coś mylę, ulicę 

Przemysłową, która też jest podciągnięta pod aleję Lecha Kaczyńskiego zmienić, w jednej uchwale 

już uporządkować. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że tak analizowaliśmy to i konsultowaliśmy to z zakładami, 

które zlokalizowane są przy ul.Przemysłowej. Koszty dla nich byłyby zbyt duże jeśli chodzi o zmiany 

i też na etapie składania wniosku o dofinansowanie już wskazywaliśmy, że prosimy o środki na 

budowę miejskiej obwodnicy w postaci ulicy Przemysłowej i alei Lecha Kaczyńskiego,  jesteśmy 

spójni z tym, co składaliśmy. 

 

Głosowano w sprawie: 
nadania nazwy drodze wewnętrznej na terenie gminy Radzymin w obrębach: Mokre, Zawady, Stary 

Dybów; ( Druk Nr 15 ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka 

Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk -Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska , 

Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

BRAK GŁOSU (1) Marek Brodziak  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  
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16) w sprawie opłaty targowej; ( Druk Nr 16) 

 

Pani Marta Godlewska poinformowała, że niniejsza uchwała dotyczy wprowadzenia stawek opłaty 

targowej na targowisku w związku z tym, że od 1 lipca zostaliśmy administratorem naszego targu. 

Określamy tutaj wysokość stanowiska handlowego, czyli te 10 złotych oraz kwotę za sprzedaż z 

pawilonów handlowych, wszelkie warunki pobierania oraz zasady w jakich będziemy się rozliczać z 

gminą Radzymin. 

 

Radna Ewa Wnuk powiedziała,  żeśmy na komisji zauważyli, że w podstawie prawnej zamiast "tj" 

powinno być "ze zmianami" jeśli chodzi o samorząd gminny.  

 

Głosowano w sprawie: 
opłaty targowej; ( Druk Nr 16).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, 

Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

BRAK GŁOSU (2) Marek Brodziak , Ewelina Kostrzewa  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego          o 

nazwie „Zakład Gospodarki Komunalnej w Radzyminie”; ( Druk Nr 17 ) 

 

Pani Marta Godlewska przedstawiła projekt uchwały, poinformowała, że tak jak uchwała wskazuje, 

Zakład Gospodarki Komunalnej przejmuje kolejne zadanie czyli usuwanie pojazdów i prowadzenie 

parkingu dla pojazdów usuniętych w przypadkach, o których mowa w artykule 50a, czyli tzw. wraki i 

samochody bez właściciela po przeprowadzeniu procedury zgodnie z zarządzeniem Dyrektora.  

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał, czy my mamy  lawetę, żeby te samochody przewozić? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  nie mamy lawety, ale też nie musimy mieć. Skala 

zjawiska to jest kilkanaście aut w ciągu roku i oczywiście mamy umowę zawartą z holowaniem. Jeśli 

taka potrzeba zajdzie będziemy ją po prostu wzywać i z niej korzystać. 

 

Marek Brodziak powiedział, że  bardziej interesuje Go parking, o którym mowa  w tej uchwale,  i 

chciałby wiedzieć, jak to wygląda z punktu widzenia prawa, po jakim czasie ten samochód można 

zezłomować, czy coś z nim zrobić, żeby nie zalegał na naszym parkingu.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że mówimy tutaj o lokalizacji za budynkiem C Urzędu. 

Jest to teren ogrodzony. Niby są to wraki, ale na wszelki wypadek odpowiadamy jednak za mienie, 

które holujemy z ulicy, więc na ten moment proponuję tę lokalizację. Docelowo mam nadzieję, że 

przeniesiemy je na Komunalną, tam gdzie był dawny teren DBK, gdzie znajduje się baza, w tej chwili 

jeszcze nie jest przygotowana do tego, a nie chciałbym opóźniać tego startu. Po pół roku od 

zholowania, po próbie ustalenia właściciela itd, auto z mocy prawa przechodzi na gminę i to daje nam 

możliwość złomowania, utylizacji w zależności od tego w jakim jest stanie. 
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Radny Marek Brodziak powiedział, że ponieważ to są wraki, z takich wraków  coś przeważnie cieknie, 

wylatuje, w samochodzie jest olej i nie tylko. Czy w związku z tym musimy przeprowadzić jakąś 

inwestycję, żeby przygotować ten teren, żeby nie mieć problemu chociażby z ochroną środowiska. 

Czy w związku z tym mamy zaplanowane środki, żeby taki parking przygotować i jak go należy 

przygotować, żeby zabezpieczyć go przed ewentualnym wyciekiem płynów znajdujących się w 

pojazdach.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że  ustawa nie przewiduje wymogów dla parkingu dla aut 

zaholowanych w trybie tej ustawy czyli dla wraków. W przeciwieństwie do aut, które są sprawne, a 

które stoją na zakazach, dla takich aut jak najbardziej są konkretne wymogi w przepisach, w tym 

właśnie ochranianie tego typu miejsc. Oczywiście to, że nie ma przepisów nie oznacza, że nie ma 

zdrowego rozsądku i auta będą zabezpieczane przed wyciekami, natomiast nie przewidujemy 

prowadzenia jakichś prac inwestycyjnych w tym  obszarze za budynkiem C. 

 

Radna Ewa Wnuk zapytała,  jeśli znajdzie się właściciel takiego auta, to czy gmina wystawi mu 

rachunek? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że ZGK ma możliwość ustalenia w drodze zarządzenia opłat 

i wtedy jak najbardziej będzie miał możliwość naliczania opłaty za, nie pamiętam już w tej chwili, czy 

zaholowanie czy za postój dobowy ale pewnie za postój, natomiast ma możliwość ustalenia takiej 

opłaty. Trzeba oczywiście pamiętać, że to najczęściej będą auta niskiej wartości, więc ustalając tę 

opłatę trzeba zastanowić się, żeby ona nie była zniechęcająca do odbioru tych aut.  

 

Radny Piotr Rembelski dodał, że Panie burmistrzu Antyki w cenie więc nie wiadomo czy takie niskiej 

wartości antyki w cenie.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia samorządowego zakładu budżetowego o nazwie „Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Radzyminie”; ( Druk Nr 17 ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i 

organizacyjnej niektórych jednostek organizacyjnych Gminy Radzymin oraz zmiany nazwy i 

statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Radzyminie; ( Druk Nr 

18) 

 

Pani Katarzyna Konopko –Walkowiak przedstawiła projekt uchwały, powiedziała, że  zmiany są może 

w skomplikowany sposób zapisane, ale wiele ich nie ma. Sprowadzają się generalnie do uzupełnienia 

katalogu obsługiwanych  przez CUW jednostek o ośrodek pomocy społecznej w Radzyminie. I to jest 

pełna obsługa w zakresie kadr, płac, rachunkowości, sprawozdawczości i informatyki i 

teleinformatyki. Ponadto uzupełniamy katalog, zakres, zakres właściwie obsługi pozostałych 
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jednostek też o informatykę i teleinformatykę. Przedkładając uchwałę  aktualizujemy także podstawy 

prawne, na których działa Centrum. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i 

organizacyjnej niektórych jednostek organizacyjnych Gminy Radzymin oraz zmiany nazwy i statutu 

Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Radzyminie; ( Druk Nr 18).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik 

, Agnieszka Kacprzak , Ewelina Kostrzewa , Agnieszka Oniszk-Stachyra , Izabela Paciorek , 

Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-

Brzezińska , Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

 

19) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Wołomin; 

( Druk Nr 19 ) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński poinformował, że to jest uchwała, której treść Państwo doskonale 

znacie, bo proponuję ją  co rok. Wiąże się z faktem honorowania przez basen  

w Wołominie Radzymińskiej Karty Mieszkańca, udzielenia ulgi mieszkańcom z tytułu posiadania tej 

karty. To jest propozycja na rok kolejny, aby ta ulga była honorowana,  cieszy się zainteresowaniem 

mieszkańców. Jakiś czas temu Państwo podejmowaliście podobną uchwałę w zakresie basenu 

mareckiego. 

 

Głosowano w sprawie: 
 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Wołomin; 

(Druk Nr 19 ).  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (3) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka, Przemysław Śledź  

 

20) w sprawie uchwalenia Programu współpracy gminy Radzymin w 2022 roku z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego; ( 

Druk Nr 20 ) 

 

Burmistrz Krzysztof Dobrzyniecki poinformował, że gmina zgodnie z prawem do końca listopada 

każdego roku powinna podjąć uchwałę określającą program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Przedłożony projekt uchwały nie różni się znacząco od tych programów, które co 

roku Państwo uchwalcie. Na przyszły rok przewidujemy,  taka kwota zostanie zabezpieczona w 



46 

 

projekcie budżetu na rok 2022, kwotę 380 tysięcy. Program określa główne kierunki współpracy z 

organizacjami pozarządowymi. Dzięki temu programowi będziemy mogli ogłaszać konkursy ofert dla 

organizacji pozarządowych. W konsultacjach, które trwały na przełomie października i listopada 

wzięły udział organizacje pozarządowe, które zgłosiły swoje uwagi. Ich uwagi głównie polegały na 

przedstawieniu gminie projektów, zadań, które chcieliby podjąć się w roku 2022. Pozwoli to w lepszy 

sposób odpowiedzieć na potrzeby organizacji i w pierwszej kolejności ogłaszać konkursy tam,  gdzie 

plany organizacji pokrywają się z planami Gminy Radzymin. Na komisji Pani radna Ewa Wnuk 

zauważyła, że są pewne wyrazy, których końcówki należy zmienić, odmienić przez przypadki. Dlatego  

chciałbym złożyć wniosek o dokonanie autopoprawki w programie współpracy. Jest to między innymi 

paragraf szósty, ustęp trzeci, punkt 7 i 8. Tam sformułowania zostają prawidłowo odmienione przez 

przypadki, dlatego też w punkcie siódmym zdanie rozpoczyna się od słowa obejmowanie, 

obejmowania. Dotyczy głównie obejmowania,  w punkcie ósmym promocji i popularyzacji tak, aby 

to się odnosiło do ustępu trzeciego, pozafinansowe sposoby realizacji programu dotyczą głównie 

obejmowania, promocji, popularyzacji. Tego typu redakcyjna zmiana jest w paragrafie siódmym, we 

wszystkich ustępach, gdzie końcówki przybierają formę zgodną z odmianą przez przypadki, w 

paragrafie dziewiątym, ustęp czwarty błędnie wskazany wcześniej ustęp drugi zostaje zastąpiony 

ustępem trzecim, jak również w paragrafie 12 w ustępie czwartym błędnie podany ustęp dziewiąty 

zostaje zastąpiony ustępem piątym. To wszystkie wnioski o autopoprawkę w tym temacie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
autopoprawka Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Marek Brodziak , Elżbieta Darka, Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

Głosowano w sprawie: 
 uchwalenia Programu współpracy gminy Radzymin w 2022 roku z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego;          ( Druk Nr 20 ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, Agnieszka Kacprzak, 

Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr 

Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź, 

Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

BRAK GŁOSU (1) Zbigniew Jabłoński  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

21) w sprawie zmiany w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Radzyminie; ( Druk Nr 21) 
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Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka powiedziała, że nie może być członkiem komisji skarg, 

wniosków i petycji, dlatego złożyła rezygnację i  prosi o jej przyjęcie. Zapytała,  czy są jacyś chętni, 

którzy chcieliby jeszcze popracować w tej komisji.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radzyminie; ( Druk Nr 21).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Marek Brodziak, Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik , Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

22) w sprawie zmiany Przewodniczącego Komisji Edukacji i Kultury Rady Miejskiej          w 

Radzyminie; ( Druk Nr 22) 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka powiedziała, że zdecydowała się na złożenie rezygnacji z 

pełnienia funkcji Przewodniczącej komisji edukacji i kultury, bo  jest  dużo pracy związanej z 

pełnieniem obowiązków przewodniczącej Rady. Komisja edukacji jest bardzo ważną komisją, więc 

proszę państwa radnych o przyjęcie mojej rezygnacji. Proszę państwa. Zgodnie z paragrafem 2 

musimy powołać nowego Przewodniczącego komisji edukacji i kultury. Będziemy teraz zgłaszać 

kandydatów na przewodniczącego.  Proszę o zgłaszanie kandydatur. Nie widzę zgłoszeń, więc ja 

zgłoszę pierwszą kandydaturę. Chciałabym zgłosić na Przewodniczącą komisji edukacji i kultury 

Panią radną Izabelę Paciorek. Pani Iza przez dwa lata pełniła funkcję Wiceprzewodniczącej Rady. 

Zrezygnowała z pełnienia tej funkcji w związku z objęciem bardzo ważnego stanowiska czyli została 

dyrektorem szkoły, o czym pewnie wszyscy państwo dobrze wiecie. Jest  wieloletnią nauczycielką, 

ma bardzo duże doświadczenie. Jest członkiem komisji edukacji i chciałabym właśnie panią Izę 

zgłosić.  Pani Izo, czy Pani wyraża zgodę na  bycie przewodniczącą komisji edukacji? 

 

Radna Izabela Paciorek odpowiedziała, że oświata to jest obszar w którym czuje się dobrze, czuję się 

komfortowo. W związku z powyższym zgadzam się oczywiście objąć tę funkcję i myślę, że też to 

doświadczenie 12 lat jako nauczyciel i od siedmiu lat kiedy jestem radną, jestem też w tej komisji jako 

członek, więc myślę że to doświadczenie też pomoże mi tę funkcję należycie sprawować, także 

przyjmuję jak najbardziej to wyzwanie.  

 

Pan Mecenas powiedział, że  jest zgoda kandydata,  nie ma innych kandydatów, jest zamknięta lista, 

to wpisujemy i głosujemy całość uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka powiedziała, że chciałam zaproponować żebyśmy sobie jeszcze 

tak uświadomili, że paragraf drugi uchwały numer 22 będzie brzmiał na przewodniczącą komisji 

edukacji i kultury Rady Miejskiej w Radzyminie, powołanej uchwałą numer 8/2/2018 Rady Miejskiej 

w Radzyminie z dnia 17 grudnia 2018 r. w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w 

Radzyminie, powołuje się Panią Izabelę Paciorek.  

 

Głosowano w sprawie: 
 zmiany Przewodniczącego Komisji Edukacji i Kultury Rady Miejskiej w Radzyminie; ( Druk Nr 22).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Elżbieta Darka , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik , Agnieszka Kacprzak , Ewelina 

Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, 

Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska , Monika Sztuka-Brzezińska, Przemysław Śledź , Tomasz 

Wąsik , Mariusz Wilkowski , Elżbieta Wołynko  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewa Wnuk 

BRAK GŁOSU (2) Marek Brodziak , Zbigniew Jabłoński  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

23) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; ( Druk Nr 23 ) 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział,  że tak jak  ustaliliśmy rok temu, będę  proponował 

podnoszenie stawek podatku o inflację. Wtedy  nie sądziłem, że inflacja tak szybko się rozpędzi ale 

chyba każdy z nas, nawet w tych swoich drobnych sprawach życia codziennego widzi, że ceny 

rzeczywiście rosną. Stawki podatkowe, które się  proponuje podążają za tym wzrostem. Nawet jeśli 

Państwo się zgodzicie przyjąć tę uchwałę w takim brzmieniu, nie kompensują w całości kosztów, które 

gmina ponosi, ponieważ w koszyku inflacyjnym znajdą się różne dobra. Wzrosty cen nie są 

równomiernie rozłożone. Bardzo wyraźnie widzimy je na rynku budowlanym, widzimy je w cenach 

energii, cenach gazu, wzrosty nie są jednoprocentowe tylko są dwuprocentowe i to bardzo wyraźnie 

dwuprocentowe. Za przykład niech posłuży oferta gazu dla oświaty, wzrost o 80%, materiały 

budowlane, w przetargach, które w tej chwili  rozstrzygamy, czasem nie rozstrzygamy, to jest też 150 

procent kosztorysu, 167 procent kosztorysu, także są to wzrosty bardzo, bardzo wyraźne,  jeśli chodzi 

o detale uchwały bardzo prosiłbym pana Artura o zreferowanie. 

 

Pan Artur Goryszewski powiedział, że w zakresie podatku od gruntów związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej proponuje się  stawkę 1,03 zł przy stawce obowiązującej na chwilę obecną 

98 groszy i dopuszczalnej 1,03 zł. W przypadku podatku pod wodami powierzchniowymi, stojącymi, 

stawka proponowana to jest 5,17 zł przy stawce dopuszczalnej 5,17 zł, w stawce dotychczas 

obowiązującej w roku bieżącym 4,95. W przypadku gruntów pozostałych, w tym zajętych na 

prowadzenie odpłatnej, statutowej działalności pożytku publicznego proponuje się stawkę 46 gr., przy 

obowiązującej na chwilę obecną 42 gr., dopuszczalnej 54 gr. W przypadku  gruntów nie 

niezabudowanych, objętych obszarem rewitalizacji, to pewien skrót myślowy, bo to jest odwołanie 

literalnie do ustawy, proponuje się stawkę  1,32 zł przy stawce dopuszczalnej 3,40 złi dotychczas 

obowiązującej 1,24 zł. W zakresie budynków mieszkalnych proponuje się stawkę na poziomie 82 

grosze od metra kwadratowego powierzchni przy stawce dotychczas obowiązującej 77 groszy od 

metra kwadratowego powierzchni i dopuszczalnej na poziomie 89 groszy od metra kwadratowego 

powierzchni. W przypadku budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

proponuje się stawkę na poziomie 25,74 zł od metra kwadratowego, przy stawce dopuszczalnej 25,74 

od metra kwadratowego i dotychczas obowiązującej na poziomie 24,21. W zakresie budynków 

zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem 

siewnym proponuje się stawkę 12,04 zł od metra kwadratowego, 12 ,04 zł przy dopuszczalnej w roku 

kolejnym 12,04 i dotychczas obowiązującej na poziomie 11,33. W zakresie budynków związanych z 

udzielaniem świadczeń zdrowotnych proponuje się stawkę na poziomie 5,25 zł za metr kwadratowy 

przy dopuszczalnej 5,25 zł za metr kwadratowy i dotychczas obowiązującej na poziomie 4,95 złotego. 

W zakresie budynków pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej, statutowej działalności 

pożytku publicznego proponuje się stawkę 8,68 zł za metr kwadratowy przy dopuszczalnej 8,68 zł za 

metr kwadratowy i dotychczas obowiązującej na poziomie 8,3 zł. W zakresie budowli proponuje się 

nie zmieniać stawek czyli w zakresie budowli ogółem 2% wartości, w zakresie budowli związanych z 
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wodociągami i kanalizacją stawka preferencyjna na poziomie 1,5 procenta. Te stawki  sprowadzają się 

do podwyżek uśrednionych na poziomie 6,14% względem stawek obowiązujących na chwilę obecną. 

To nie jest poziom inflacji. To jest poziom, który odpowiadał mniej więcej inflacji notowanej w lipcu, 

wtedy, kiedy właściwie światło dzienne ujrzało obwieszczenie w zakresie górnych stawek kwotowych 

podatków od nieruchomości. Na chwilę obecną ta stawka, ten  wskaźnik inflacji potwierdzony  danymi 

GUS-owskim, to już jest 6,8 procenta i właściwie nie jesteśmy w stanie już wyrównać stawek do 

poziomu, który odpowiadałby wskaźnikowi inflacji. O tym, że jest on w sumie nie adekwatny do 

naszych potrzeb wystarczająco obszernie wypowiedział się Burmistrz. Jest to realizacja pewnych 

deklaracji, które były złożone dwa lata temu, gdy podejmowaliśmy dosyć trudną uchwałę 

sprowadzającą się do takiej nie systematycznej i skokowej podwyżki podatków. Wtedy 

deklarowaliśmy, że będziemy starali się te podatki podnosić regularnie tak, by do tego przyzwyczaić, 

ale w sposób mniej bolesny, czyli odpowiadający inflacji. Jest to w sumie realizacja tej deklaracji. 

 

Głosowano w sprawie: 
 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; ( Druk Nr 23 ).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Elżbieta Darka, Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, Agnieszka Kacprzak , Ewelina 

Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyr, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio Miękus, Piotr Rembelski, 

Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, Tomasz Wąsik, Mariusz 

Wilkowski , Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

PRZECIW (1) Przemysław Śledź  

BRAK GŁOSU (2) Marek Brodziak , Zbigniew Jabłoński  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

24) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radzymin na rok 2021; (Druk Nr 24 ) 

 

Skarbnik Artur Goryszewski poinformował, że w zakresie dochodów zmianie ulegają dwie pozycje. 

Z jednej strony to symboliczna zmiana, zwiększenie dochodów o 41 złotych w zakresie dotacji 

otrzymanych na zadania zlecone. W całości jest to konsumowane na dodatki mieszkaniowe czyli w 

rozdziale 85215 klasyfikacji budżetowej po stronie wydatkowej. Natomiast istotą zmiany jest 

dodatkowa część subwencji ogólnej, którą otrzymamy w roku bieżącym do 28 grudnia zgodnie z 

deklaracją ministerialną i jest to zwiększenie dochodów o wartości 5 062 222 zł. Jest to wartość,  która 

z założenia ma częściowo rekompensować dochody utracone z tytułu udziału w podatku dochodowym 

od osób fizycznych i podatku dochodowym od osób prawnych w przyszłym roku, w konsekwencji 

nowego sposobu naliczania udziału  jednostek samorządu terytorialnego w tych podatkach, co jest 

konsekwencją rozwiązań proponowanych w Polskim Ładzie. Z tego tytułu w przyszłym roku dochody 

względem WPF-u spadną o wartość 6,5 miliona złotych. To jest wartość, która ma nam częściowo to 

skompensować. Problem sprowadza się do tego, że lata się nie zgadzają, to znaczy ma to wpłynąć w 

roku bieżącym a kasowość budżetu nie ułatwia dysponowania tymi środkami. Po stronie wydatkowej 

znajdziecie Państwo rozwiązanie tego problemu w tym zakresie, ta niespójność między latami utrudnia 

gospodarowanie tymi środkami, zaproponuje się  przesunięcie części wydatków, które pierwotnie 

planowaliśmy do zrealizowania w roku przyszłym na rok bieżący tak, by było to w miarę możliwości 

wynikowo neutralne. W przeciwnym wypadku mielibyśmy sporą nadwyżkę a wydatki pierwotnie 

założone na rok 2022 musielibyśmy realizować w ciężar deficytu.  To przesunięcie  dotyczy zarówno 

wydatków o charakterze majątkowym, które częściowo realizować będziemy z założenia w formule 

wydatków niewygasających, natomiast również niektóre przesunięcia dosyć istotne wartościowo 

dotyczą wydatków bieżących, które jesteśmy w stanie kasowo zrealizować jeszcze do końca roku 
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bieżącego. W zakresie wydatków bieżących w pierwszej kolejności w rozdziale 01095 macie Państwo 

zobrazowane zmiany przeznaczenia bądź sposobu realizacji funduszy sołeckich trzech sołectw czyli 

Nowego Jankowa, Sierakowa i Wolicy. Jeśli chodzi o zmiany proponowane w rozdziale 604 czyli 

transport lokalny zbiorowy, proponuje się uzupełnić budżet o kwotę 200 tysięcy złotych.  

Zarządzeniem, które było wydane  między sesjami, częściowo środki te były zdjęte na potrzeby 

remontowe dróg gminnych, bo już miesiąc temu zwiększaliśmy dosyć istotnie środki przeznaczone na 

transport zbiorowy, ale częściowo zostały przesunięte na inny cel w ramach działu tak jak pozwala na 

to dyspozycja artykułu 257 ustawy o finansach publicznych. Pozostałe zmiany w zakresie wydatków 

bieżących to propozycja zabezpieczenia dodatkowych 70 tysięcy złotych na usługi pozostałe w 

obszarze dróg gminnych, dodatkowych 300 tysięcy złotych na remonty dróg gminnych oraz neutralne 

wynikowo przesunięcie dotacji przeznaczonych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej czyli proponuje 

się zdjąć 100 tysięcy złotych z dotacji na pierwotne wyposażenie i przeznaczyć to na zakupy 

inwestycyjne Zakładu Gospodarki Komunalnej. Istota zmian w zakresie wydatków bieżących to 

propozycja zwiększenia budżetu przeznaczonego na odszkodowania wypłacane osobom fizycznym o 

kwotę 704 222 zł, z tym, że pamiętać musimy o tym, że po stronie wydatkowej macie Państwo również 

w zakresie wydatków majątkowych propozycję przeznaczenia 207 tysięcy na zakupy gruntów. 

Dokonujemy pewnej relokacji środków czyli zdejmujemy środki z odszkodowań przeznaczając je na 

zakupy gruntów. Jeżeli uwzględnimy te operacje to zwiększenie środków przeznaczonych na 

odszkodowania w roku bieżącym wynosi 900 tysięcy złotych. Jest to jeden z tych wydatków, które 

chcielibyśmy przyspieszyć. To są zaangażowane odszkodowania z porozumień które zawieraliśmy. 

Mamy przywilej, wynika przywilej wypłaty tych środków w przyszłym roku, natomiast chcielibyśmy 

częściowo te środki, które otrzymaliśmy po stronie dochodowej zagospodarować właśnie w ten sposób 

czyli przyspieszyć te płatności odciążając wynik roku kolejnego. Poza tym proponuje się dodatkowe 

62 tysiące złotych na przygotowanie planów zagospodarowania przestrzennego, to jest dział 71004 

klasyfikacji budżetowej. Wydatki związane z funkcjonowaniem Rady Miejskiej, symboliczny wzrost 

o kwotę 3 tysiące złotych.  73,5 tysiąca dodatkowych środków na rozdział 750203, który obrazuje 

koszty funkcjonowania urzędu miasta i gminy Radzymin, z tego 50% to są usługi pozostałe. W 

zakresie promocji proponuje się zwiększyć budżet o kwotę 65 tysięcy złotych. Pozostałe zmiany, 

zobrazowane  czterema klasyfikacjami czyli rozdział 75085, działu 801 rozdział 854 01 i 854 04 to są 

właściwie klasyfikacje budżetowe, w których obrazowane są wydatki związane z funkcjonowaniem 

oświaty. One w całości są konsekwencją   przesunięć dostosowanych, natomiast są wynikowo 

neutralne.  Zamykają się  zmianą zerową, mamy pewne przesunięcia między paragrafami, natomiast 

nie dokładamy ani też nie uszczuplamy budżetu przeznaczonego na oświatę w roku bieżącym. W 

rozdziale 75095 macie Państwo  oszczędności w wysokości 75,5 tysiąca na wynagrodzenie agencyjno- 

prowizyjne. W połowie roku, co  dzisiaj było już wspomniane, zmienił się administrator targowiska, 

po drugie, nie pobierana jest w tym roku opłata targowa, a w konsekwencji nie mamy również 

wydatków związanych z prowizją z tego tytułu. W dziale 754 czyli bezpieczeństwo publiczne, ochrona 

przeciwpożarowa, proponuje się zabezpieczyć dodatkowe 9 900 złotych z przeznaczeniem dla 

ochotniczych straży pożarnych, zarządzanie, zarządzanie kryzysowe i monitoring gminny, tam mamy 

pewne zwiększenie środków przeznaczonych na remonty. W zakresie działu 851, ochrona zdrowia,  

obrazujemy koszty związane z gminnym programem profilaktycznym związanym z eliminacją 

zjawiska alkoholizmu. Tam mamy do czynienia z przesunięciem między czterema paragrafami, jest to 

przesunięcie wynikowo neutralne a wynikające z wniosku kierownika radzymińskiego klubu 

inspiracji. W działach 852, pomoc społeczna, 855, rodzina nieliczne  przesunięcia, również wynikowo 

neutralne, w zdecydowanej większości wynikające z zadań zleconych czyli nawet nie zadań własnych, 

ale tych zadań, które wynikają z obowiązków nałożonych ustawami. W zakresie działu 900, 

gospodarka komunalna, ochrona środowiska proponuje się zwiększenie budżetu o kwotę 43300 

złotych, w dominującej większości chodzi o zakupy usług pozostałych, głównie od Zakładu 

Gospodarki Komunalnej. Jeśli chodzi o dział 926 kultura fizyczna, proponuje się zwiększyć środki 

przeznaczone na dotacje o charakterze bieżącym o kwotę 30 tys. złotych celem uzupełnienia dotacji 
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dla Radzymińskiego Ośrodka Kultury i Sportu, która ma pokrywać koszty udostępnienia bazy 

sportowej. Całość zmian w zakresie wydatków bieżących to zwiększenie o kwotę 1 385 263 złote, z 

czego 900 tysięcy konsumują odszkodowania wypłacane na rzecz osób fizycznych, które stanowią 

przesunięcie wydatków pierwotnie planowanych do pokrycia w roku kolejnym. W zakresie wydatków 

majątkowych zmiany są dość liczne, natomiast w sumie sprowadzają się do trzech czy czterech 

przesłanek. Zwiększenia to w całości konsekwencje otwartych postępowań przetargowych, te 

zwiększenia warunkują możliwość podpisania tych umów czy rozstrzygnięcie tych przetargów. Z 

drugiej strony w przypadku tych postępowań, które jeszcze nie zostały upublicznione, jest to kwestia 

aktualizacji kosztorysu. O przesłankach wspomniał Pan Burmistrz na etapie analizy stawek 

podatkowych czy też przesłanek proponowanej  podwyżki w tym zakresie. Jeśli chodzi o zmiany 

zwiększające wydatki majątkowe odbiegające od przesłanki wymienionej, to przesunięcie na rok 

bieżący pierwotnie planowanych na rok kolejny nakładów w zakresie ulicy Azaliowej i Klubowej. To 

jest dosyć duże przesunięcie, bo wartość 1 300 tysięcy złotych i to jest wydatek, który zrealizujemy w 

formule wydatku niewygasającego,  pozwoli to uniknąć tej rozbieżności czasowej i tego zaburzenia 

wyników, w konsekwencji otrzymania tych dodatkowych środków w roku kolejnym i uszczuplenia w 

roku bieżącym i uszczuplenia dochodów roku kolejnego. Drugim takim wydatkiem jest wkład do 

spółki prawa handlowego. Pierwotnie dosyć duże środki przeznaczone na ten cel mieliśmy w roku 

kolejnym. Proponuje się ten wkład wnieść kasowo jeszcze w roku bieżącym. To nie będzie wydatek 

niewygasający, to jesteśmy w stanie zrealizować przelewem na konto. Poza tym macie Państwo 

zobrazowane zmiany przeznaczenia dwóch sołectw czyli Nadma, Pólko i Zawady. Jeśli chodzi o 

zmniejszenia, są to bądź pozycje, których nie będziemy realizować  w roku bieżącym w konsekwencji 

pewnych opóźnień, czy też mamy tam do czynienia również z pewnymi oszczędnościami, gdzie budżet 

był wyższy niż rozstrzygnięcia przetargowe i  poniesione nakłady. Takim przykładem jest 

modernizacja ulicy Komunalnej. Całość zwiększenia roku bieżącego to kwota 3 677 tysięcy w zakresie 

wydatków majątkowych i tak jak  wspomniałem, co stanowi istotę. Z jednej strony przesunięcie na 

rok bieżący  1300 tysięcy z przeznaczeniem na ulicę Klubową, Azaliową, odszkodowania, które 

wzrastają per saldo o 900 tysięcy złotych i wkład do spółki prawa handlowego, który w roku bieżącym 

wzrasta o 2250 tysięcy. To pozwala nam z tej kwoty 5 milionów złotych skonsumować w roku 

bieżącym kwotę 4 450 tysięcy. W uchwale,  którą macie Państwo przed sobą chciałbym zreferować 

jednym zdaniem dosłownie drobną autopoprawkę. W dniu dzisiejszym wpłynął wniosek i projekt 

umowy, więc dopiero w dniu dzisiejszym jesteśmy w stanie w sumie odpowiedzieć i dobrać 

klasyfikację do tego wniosku. Chcielibyśmy zaproponować zabezpieczenie dodatkowych 10 tysięcy 

złotych na dotacje na zakupy wyposażenia samochodu pożarniczego z przeznaczeniem dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wołominie. To byłoby zwiększenie w dziale 754 rozdziale 

754 11 paragrafie 2300 o kwotę 10.000 złotych, natomiast finansowanie tego dodatkowego wydatku 

proponuje się zabezpieczyć poprzez uszczuplenie środków przeznaczonych na umowy zlecenia w 

rozdziale 754 12  czyli umowy zlecenia opłacone sprzętu ochotniczych straży pożarnych. Tam plan 

przekracza nasze potrzeby na chwilę obecną.  

 

Radna Ewelina Kostrzewa zapytała o oświetlenie w miejscowości Ruda. Pieniądze pochodzą z 

funduszu sołeckiego. Jest to 37 600 zł, przesuwamy 37 tys. zł. Czy ten fundusz został przeznaczony 

na coś innego, czy on przepadnie, bo tam  mieszkańcy do mnie się zwracali z pytaniem dotyczącym 

tego oświetlenia czy ono na pewno powstanie?  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że powstanie, natomiast to jest jedno z tych oświetleń, 

gdzie jesteśmy uzależnieni od prac powiatu. Jeśli Państwo dzisiaj podejmiecie uchwałę o zmianie 

budżetowej, to wszystkie oświetlenia będą zakontraktowane poza dwoma, poza Rudą  i poza 

odcinkiem Polna w stronę szkoły w Słupnie, z tym, że odcinek Polna będzie szedł inną procedurą, bo 

tam chcemy zlecić to oświetlenie wykonawcy, który powiat wybrał do przebudowy drogi, żeby nie 

było dwóch wykonawców na budowie, więc to jest w miarę proste. Natomiast na odcinku Ruda 
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oświetlenie jest zaprojektowane, co normalne zresztą, zaprojektowane jest przez powiat poza obecnym 

pasem drogowym, bo powiat projektuje tę ścieżkę, tę drogę ZRID-em, więc ma do tego pełne prawo i 

jest to zasadne, natomiast do dnia dzisiejszego powiat nie przekazał nam dokumentacji. Okazało się, 

że ta dokumentacja została wstępnie odebrana bez projektu oświetleniowego pomimo tego, że projekt 

był zamówiony przez powiat. W tej chwili projektant nadrabia tę dokumentację,  jak będzie gotowa to 

nam ją przekaże. Fizycznie nie ma możliwości, żebyśmy ją w tym roku zakontraktowali, więc to, co 

nam zostaje przeznaczymy na zakup materiałów. W projekcie budżetu, który dziś opublikuję znajdzie 

się propozycja oświetleniowa w Rudzie. 

 

Radny Marek Brodziak zapytał o zmniejszenie wartości inwestycji. Chodzi o przejście dla pieszych 

na ulicy Szkolnej w Nadmie. 80 tysięcy, tam jest takie zmniejszenie. Rozumiem, że to jest wynik 

rozstrzygniętego postępowania przetargowego. Czy w całym zakresie, o jakim rozmawialiśmy swego 

czasu na  sesji ta inwestycja będzie wykonana. Przypomnę, że na jednej z sesji Pan powiedział, że to 

nie tylko przejście dla pieszych ale też odwodnienie.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że korekta odwodnienia, ponieważ tam znajduje się 

odwodnienie na tym skrzyżowaniu i ono wymaga po prostu ingerencji, wpusty i kilka innych 

elementów. W momencie pisania projektu budżetu ta zmiana korespondowała z rozstrzygniętym  

postępowaniem, w ramach którego wybraliśmy wykonawcę. Dziś nasza wiedza jest zaktualizowana. 

Dwie firmy złożyły oferty w postępowaniu, dwie z nich  wycofały się z realizacji tego zadania, firma 

Grupa Martin, która została wybrana powołując się na inną pracę w tym samym terminie. Następnie 

rozstrzygnęliśmy postępowanie na rzecz firmy Agbud, która również w dniu dzisiejszym wysłała nam 

informację o odstąpieniu od realizacji tego zadania. W związku z powyższym będziemy je ogłaszać 

jeszcze raz. Wydaje się, że kwota nie jest potrzebna aż tak duża, natomiast pewnie musimy dać firmom 

troszkę więcej czasu, ponieważ budowa skrzyżowania zakłada wyznaczenie objazdów po drodze 

wojewódzkiej i firmy potrzebują, co zgłaszają przynajmniej ustnie, potrzebę na nieco więcej czasu na 

przygotowanie organizacji ruchu i jej wdrożenie. Natomiast nie kwota jest tutaj problemem tylko czas. 

 

Radny Marek Brodziak zapytał, czy jakieś sankcje w stosunku do takich firm  wyciągamy. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że jeśli ogłaszamy postępowanie w trybie przetargu 

ponad progowego, wtedy jest wadium, no i to wadium zatrzymujemy. W tym przypadku postępowanie 

z uwagi na wartość zlecaliśmy w trybie podprogowym, nie było tego wadium. Być może był to też 

powód, dlaczego tak łatwo było podjąć firmom decyzję o rezygnacji z realizacji zadania.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że ma pytanie, czy nie ma w regulaminie zakupów urzędu albo w 

jakimś innym dokumencie zapisu żeby np. wykluczyć taką firmę z postępowań na czas roku, dwóch 

jak w normalnej instytucji. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że nie ma, natomiast  przy obecnym stanie rynku nie 

sądzi, żeby był to dobry pomysł. Nie mamy zbyt wielu chętnych na realizację, zwłaszcza tak małych 

zadań. Trzeba prosić firmy, żeby te oferty złożyły, zwłaszcza przy tych mniejszych zadaniach, więc 

nie wydaje się, żeby te firmy, zwłaszcza że są to firmy niemałe, przynajmniej z firmą Agbud mamy 

doświadczenia w zakresie realizacji różnych zadań. Realizuje nam w tej chwili inne zadanie na ulicy 

Słowackiego. Nie sądzę żebyśmy cokolwiek na tym zyskali. 

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że Pan może tego nie widzi, że zyska urząd coś na tym, natomiast 

to chyba trochę niepotrzebnej pracy włożonej w wykonanie tego postępowania, rozstrzygnięcie, 

przygotowanie dokumentów i to jest realna  strata. A po drugie, to jest chyba niepoważne traktowanie 
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partnera, skoro firma wycofuje się bez żadnych konsekwencji i może liczyć na dalszą, dobrą 

współpracę i pobłażliwe traktowanie przez urząd. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał, jaka  inwestycja jest  robiona przy drodze powiatowej na początku 

Rudy a koniec Rejentówki. Zdaje się że to jest oświetlenie, czy to jest z naszego budżetu.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że nie to nie jest oświetlenie raczej na pewno. Gmina 

go nie realizuje, powiat też nie ma go zaprojektowanego jeszcze, więc  nie może to być oświetlenie. 

Może jest to światłowód, może jakaś inna inwestycja, która jest w pasie drogi powiatowej, więc nie 

wiemy o niej, 

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał o  zmiany funduszu sołeckiego sołectw Nowy Janków, Sieraków, 

Wolica,  nie mogę tutaj znaleźć w tym rozdziale 01 095 w planie wydatków majątkowych tej pozycji.   

 

Skarbnik Artur Goryszewski odpowiedział, że te zmiany dotyczą wydatków bieżących, one będą 

zobrazowane tylko załącznikiem obrazującym fundusz sowiecki czyli załącznikiem numer 6. Tylko 

wydatki majątkowe będą zobrazowane tabelą i załącznikiem numer 3. Zmiany w zakresie tych trzech 

pierwszych sołectw, o których Pan wspomniał dotyczą wydatków bieżących i one będą zobrazowanie 

tylko w załączniku numer 3.  W zakresie Nadmy Pólko to jest boisko wielofunkcyjne oraz 

zagospodarowanie terenu. Takie zadanie było pierwotnie. W zakresie Sierakowa pierwotnie środki 

przeznaczone na integrację mieszkańców w dwóch paragrafach czyli w zakupach materiałów kwota 

3041,14 zł integracja mieszkańców, również zakup usług pozostałych kwota 900 złotych. W całości 

rezygnacja z tego przedsięwzięcia na rzecz zakupu montażu grzejnika, niezbędnych akcesoriów w 

pomieszczeniach świetlicy wiejskiej i tutaj jest zwiększenie w paragrafie 4270 tego rozdziału właśnie 

010 95 o kwotę 3947,14. W zakresie Wolicy natomiast integracja mieszkańców, zmniejszenie 

zakupów materiałowych związanych z integracją mieszkańców o kwotę 5464,50 złote  również na 

rzecz integracji mieszkańców, ale na rzecz zakupu usług pozostałych, czyli zmieniamy strukturę 

wydatków z zakupów rzeczowych na rzecz zakupu usług pozostałych i to jest przesunięcie kwoty 

5464,50 złote.  

 

Radny Zbigniew Jabłoński dodał, że wobec tego mam pytanie do pani sołtys, czy to jest związane z 

ostatnią wycieczką, wyjazdem, tak? 

 

Radna Katarzyna Stokowska wyjaśniła, że nie zabrakło pieniążków, tylko zostało zmienione 

przeznaczenie np. mieliśmy  zabezpieczone środki na autokar , kwota 5 tysięcy na usługi a inny dział, 

doszedł do tego nocleg, doszły do tego bilety, doszło do tego wyżywienie i to wszystko znalazło się w 

innym dziale. 

 

Radny Zbigniew Jabłoński zapytał, czym to było spowodowane, że udając się na wycieczkę na 

integrację  mieszkańców, nie było kompletu autobusie, czy nie było chętnych. 

 

Radna Katarzyna Stokowska powiedziała, że w ciągu dwóch dni przed wyjazdem wycieczki sześć 

osób się rozchorowało i nie wyjechało. 

 

Radna Ewa Wnuk zapytała, z czego wynika zmniejszenie wkładu własnego. Chodzi o  zakup 

oprogramowania i sprzętu komputerowego dla szkół. 

 

Skarbnik Artur Goryszewski poinformował, że ta zmiana w całości kompensowana jest przesunięciem 

na rok kolejny. Dosyć późno, nie wiem czy nie jutro,  podpisujemy umowę na dofinansowanie tego 

przedsięwzięcia. To jest projekt w którym jesteśmy liderem. Dosyć długo  zbieraliśmy 
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zapotrzebowanie od gmin ościennych. W całości te środki kompensowane są przesunięciem na rok 

kolejny i w całości te środki to przedsięwzięcie ujęte jest w roku kolejnym. W tym roku nie 

zrealizujemy już tych wydatków, natomiast nie uszczuplamy tego budżetu. Całość tego 

przedsięwzięcia to jest wartość rzędu 2 miliony z niewielkim okładem, bo tyle chcemy przeznaczyć 

na zakup tego wyposażenia i oprogramowania, natomiast środki które przesuwamy to jest nasz wkład. 

Dofinansowanie wpłynie w roku kolejnym i realizacja tego przedsięwzięcia również przypadnie na 

rok kolejny. Nie uszczuplamy nakładu przeznaczonego na ten cel, dokładnie to co znika z 

tegorocznego budżetu, wprowadzane jest do WPF-u. 

 

Radna Ewa Wnuk zapytała, czy te 2 miliony będzie przeznaczone na sprzęt dla radzymińskich szkół.  

 

Skarbnik Artur Goryszewski wyjaśnił, że dla radzymińskich szkół  wartość projektu to jest około 2 

milionów złotych. 500 tysięcy to jest nasz wkład, tak że te 2 miliony trafia do gminy Radzymin, 

natomiast całość projektu, w którym jesteśmy liderem, jest kwota przekraczająca 5 mln, jak dobrze 

kojarzę,  nie chciałbym wprowadzić w błąd,  2 miliony, wartość dotyczącą Radzymina zapamiętałem, 

natomiast pozostałe gminy nie interesują mnie aż tak bardzo. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że  weszliśmy w tym projekcie z listy rezerwowej, stąd to 

podpisanie umowy dopiero w dniu jutrzejszym,  nie ma potrzeby, żeby na siłę te środki wydatkować 

w tym roku, możemy na spokojnie zrobić to na początku przyszłego roku. Nie pamiętam wartości 

całego partnerstwa. Ono jest na pewno większe niż 5 milionów. Nasze środki nie stanowiły tam 40 

procent a mniej. Ta kwota jest pewnie około 10 milionów może.  

Skarbnik Artur Goryszewski  powiedział, że  tam dosyć istotny jest komponent szkoleniowy. To nie 

jest tylko kwestia zakupu oprogramowania czy zakupu sprzętu. Tam dosyć duże środki przeznaczane 

są na wyposażenie nauczycieli w instrumentarium do tego, by używać tego sprzętu. To też realnie 

zupełnie niecelowym byłoby na siłę wypychanie tego wydatku w roku bieżącym, warto poświęcić na 

wdrożenie tego projektu trochę więcej czasu.  

 

Radny Przemysław Śledź zapytał o tę największą kwotową zmianę, mianowicie wniesienie wkładu do 

PWiK to jest 2 250 tysięcy. Czy mógłbym prosić o uszczegółowienie tej pozycji?  

 

Skarbnik Artur Goryszewski wyjaśnił, że my nie zwiększamy wkładu przeznaczonego dla PWiK-u,  

na ten cel mieliśmy dosyć duże kwoty, dokładnie  na wsparcie tego projektu, który w tej chwili jest 

realizowany, na przyszły rok mieliśmy w WPF-ie zaplanowaną kwotę przekraczającą 3 miliony 

złotych. Tak jak wspomniałem, zostaliśmy uszczęśliwieni faktem, że  do końca tego roku wpłynie nam 

na konto 5 066 tysięcy dodatkowej części subwencji. W konsekwencji staramy się zrobić co w naszej 

mocy, by było to dla nas wynikowo neutralne. Dochód zrealizowany w roku 21, natomiast wydatek 

pierwotnie planowany na rok 2022. W konsekwencji mielibyśmy dosyć dużą nadwyżkę roku 

bieżącego, natomiast dosyć duży deficyt w roku kolejnym. Staramy się w miarę możliwości kasowo 

zgrać moment wydatkowania środków i otrzymania tych środków. Nie zwiększamy wkładu 

przeznaczonego do PWiK-u, przyspieszamy płatność. Ona i tak by  przypadła  na początek przyszłego 

roku ze względu na potrzeby inwestycyjne Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji. Per saldo, dla 

nas księgowo będzie to dosyć duże ułatwienie, natomiast w praktyce może przyspieszamy tę płatność 

co miesiąc, bo tam i tak deklarowane są potrzeby zasilenia spółki naszym wkładem gdzieś koło 

stycznia. Nie mielibyśmy tego komfortu w przyszłym roku, żeby czekać do końca roku. 

 

Radny Przemysław Śledź zapytał o zwiększenie w związku z budową toru rowerowego Pump Track. 

Jak rozumiem, zwiększamy o  kwotę 183 tysiące, czyli biorąc pod uwagę, że budżet partycypacyjny, 

największe projekty mogły oscylować w okolicach 200 000, czyli zwiększamy o blisko dwukrotnie. 

Co stanowi o tak wielkiej, dwukrotnej podwyżce, czy to na bazie szacowania projektu został ten 
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projekt niedoszacowany i w związku ze wzrostem ceny materiałów budowlanych czy wykonawstwem 

nie da się tego w założonym budżecie wykorzystać,  jaka jest przyczyna dwukrotnego zwiększenia.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że mamy otwarte oferty w przetargu w formule 

zaprojektuj - zbuduj, więc wynika to z bardzo dokładnego rozeznania rynku. Kosztorys rzeczywiście 

był niższy, nieco przekraczał 200 tysięcy złotych. Sytuacja na rynku, już się dzisiaj na nią 

powoływałem. Dodatkowo, rynek w tym obszarze jest dosyć wąski. Wykonawców tego typu torów 

nie ma aż tak wielu na naszym rynku. Przetarg dodatkowo był ogłoszony z opcją,  proponuje 

zwiększenie środków, aby wybudować etap pierwszy. Równolegle będę starał się pozyskać środki 

finansowe na etap drugi. Naszym zobowiązaniem względem mieszkańców był ten etap pierwszy, 

Umawialiśmy się na tor tej wielkości, ale jeśli środki pozyskamy, być może uda zrobić się jeszcze 

więcej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
autopoprawka Burmistrza. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Radzymin na rok 2021; (Druk Nr 24 ) .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Leszek Jankowski , Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

25) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radzymin na lata 2021-2030. ( 

Druk Nr 25 ) 

 

Skarbnik Artur Goryszewski poinformował, że w zakresie załącznika 1, chciałby zwrócić  uwagę na  

zmianę dosyć istotną wartościowo, dotyczącą wyłącznie roku bieżącego, bo to dosyć incydentalny 

charakter tego dochodu czyli zmieniamy pozycje dochodów bieżących z tytułu subwencji. Rzadko, 

chyba drugi raz w tym roku.  W zakresie załącznika drugiego, trzy zmiany. Z jednej strony zamykające 

się wyłącznie rokiem bieżącym czyli tam gdzie zmieniamy nakłady przeznaczone w roku 2021 na 

przedsięwzięcie ujęte w załączniku drugim, korekcie ulega plan wydatków w załączniku numer 2 

dotyczący wyłącznie roku 2021. Mówimy o czterech takich przedsięwzięciach czyli z jednej strony 

realizacja komponentu e-środowisko w ramach Virtual WOW. Poza tym transport lokalny oraz bieżące 

remonty dróg gminnych. Jeśli chodzi o przesunięcia między poszczególnymi latami, również 
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konsekwencja zmian w roku bieżącym to jest zmiana rozkładu płatności związanych z zakupem 

sprzętu komputerowego, tu jest odpowiedź na pytanie pani Ewy w zakresie tego, czy ten wydatek 

przypadkiem nie znika z budżetu. . To 480 tysięcy znajduje odzwierciedlenie w WPF-ie na rok 2022. 

Poza tym wkład do PWiK-u, wspomniałem  o tym przyspieszeniu płatności, rozbudowa Szkoły 

Podstawowej w Nadmie oraz nabycie gruntu w Emilianowie. Tam mieliśmy  45 tysięcy i z miesiąc 

temu deklarowałem , że najprawdopodobniej ten wydatek nie będzie zrealizowany w roku bieżącym. 

Pozostałe zmiany dotyczące pozycji 1, 3, 2, 41 do 46 to wydzielenie z  tej puli środków 

przeznaczonych na wsparcie inwestycji funduszu sołeckiego konkretnych przedsięwzięć, które 

chcielibyśmy realizować, czyli mówimy o ulicy Słowiańskiej, Runa Leśnego, Strzelców Kresowych, 

Opolskiej i Danusi Jurandówny. Autopoprawka do tej uchwały dotyczy zwiększenia nakładów 

przeznaczonych na projekt zatok autobusowych przy ulicy Wawrzyna.  Pierwotnie na ten cel mieliśmy 

przeznaczone w latach 2022 - 2023 30 tysięcy złotych, natomiast oferty, które otrzymaliśmy na 

projektowanie tych zatok przekraczają tę kwotę, sumując się dziś do kwoty 46 tys. Proponuje się 

państwu w autopoprawce zabezpieczenie dodatkowych 20 tysięcy złotych na to przedsięwzięcie, czyli 

na projekt zatok autobusowych przy ulicy Wawrzyna. To umożliwi rozstrzygnięcie tej procedury i 

podpisanie jeszcze w tym roku tej umowy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
autopoprawka Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński , Tadeusz Jędrasik, Agnieszka 

Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek, Małgorzata Puzio 

Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska, Monika Sztuka-Brzezińska, 

Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

BRAK GŁOSU (1) Leszek Jankowski  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radzymin na lata 2021-2030. (Druk Nr 25).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Marek Brodziak , Elżbieta Darka , Zbigniew Jabłoński, Leszek Jankowski, Tadeusz Jędrasik, 

Agnieszka Kacprzak, Ewelina Kostrzewa, Agnieszka Oniszk-Stachyra, Izabela Paciorek , Małgorzata 

Puzio Miękus, Piotr Rembelski, Wiesław Solarz, Katarzyna Stokowska Monika Sztuka-Brzezińska, 

Przemysław Śledź, Tomasz Wąsik, Mariusz Wilkowski, Ewa Wnuk, Elżbieta Wołynko  

NIEOBECNI (2) Ewa Kowalska, Agnieszka Krawucka 

 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński powiedział, że jak zawsze skrótowo będę chciał przeprowadzić 

Państwa przez kluczowe wydarzenia z ostatniego miesiąca Jeśli chodzi o inwestycje które się toczą, z 

inwestycji drogowych trwają intensywne prace na budowie pierwszego etapu alei Lecha 

Kaczyńskiego. One są widoczne już na kilku frontach. W tej chwili powstające rondo przy ulicy 

Wróblewskiego zyskało nawierzchnię. W ciągu najbliższych kilku tygodni będziemy w stanie już nie 

objazdem ale właśnie z wykorzystaniem tego ronda prowadzić ruch w stronę Rudy i Załubic. Wkrótce 
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rozpocznie się układanie oporników bo grunt jest już ustabilizowany na odcinku od Wróblewskiego 

do Leśnej,  widać już pierwsze prace  przy ulicy Mokrej w miejscu, w którym powstanie przyszłe 

rondo, a w środę o godzinie dziesiątej serdecznie  zapraszam na to wydarzenie. Będziemy podpisywać 

umowę na wykonawstwo drugiego etapu alei Lecha Kaczyńskiego od ulicy Mokrej do ulicy 

Wyszyńskiego. Wykonaliśmy nakładkę asfaltową dofinansowaną z FOBR-u na ulicy Żukowskiego. 

Zawady i Mokre są już spięte nawierzchnią asfaltową a dzięki dzisiejszym zmianom będziemy w 

stanie rozstrzygnąć przetargi na kolejne drogi: Danusi Jurandówny, Strzelców Kresowych, Opolską, 

Brzozy. Będziemy ponawiać postępowanie przetargowe na Słowiańską i Runa Leśnego. W wyniku 

dzisiejszych zmian,  będziemy mogli zakontraktować resztę oświetleń tego roku, większość jest 

zakontraktowana, ale te, które były przedmiotem dzisiejszej zmiany, za wyjątkiem dwóch o których 

dzisiaj już mówiłem i przyczyny też państwu wskazywałem. Dobiegają końca prace kosmetyczne, już 

można powiedzieć na Jana Pawła II. Są przygotowane miejsca pod montaż wiat,  które są już 

dostarczone, zamontowana jest duża część słupków ograniczających możliwość parkowania na 

ścieżce. Toczą się prace na Lipowej i Azaliowej w zakresie budowy kanalizacji deszczowej. 

Zakończyliśmy prace przy chodniku na Jana Pawła, to też projekt dofinansowany. W tej chwili w 

ramach tego dofinansowania tworzymy jeszcze projekt nasadzeń i wiosną przyszłego roku w ramach 

tej kwoty, która nam pozostała będziemy realizować nasadzenie na Wołomińskiej na odcinku od 

Korczaka do ronda. W dniu dzisiejszym rozpoczęły się prace na ulicy Prostej w Radzyminie w zakresie 

kanalizacji sanitarnej. Prace toczą się jeszcze na pozostałych frontach w miejscowości Ciemne, w 

miejscowości Słupno, w ulicach Markiewicza,  Prusa i Sąsiedzkiej i Przyjaznej. Jeśli chodzi o 

inwestycje nie drogowe,  ruszyło zagospodarowanie terenów w zakresie budowy dwóch budynków 

komunalnych. Przekazany jest teren wykonawcy muzeum. W tym tygodniu pierwsza komisja z 

udziałem konserwatora już na miejscu,  za chwilę będziecie Państwo widzieć postępy prac na tym 

terenie. Zakończyliśmy budowę boiska w Łąkach, to też był projekt dofinansowany. Przywołaliście 

Państwo już temat Pump Tracka. Dzięki dzisiejszej zmianie będziemy mogli rozstrzygnąć 

postępowanie no i mam nadzieję, podpisać umowę na realizację pierwszego etapu. Dodatkowo 

rozpoczęły się prace na świetlicy w Rżyskach, skwerze przy Lidlu. To też jest projekt dofinansowany. 

Firma Remex zgłosiła nam gotowość do odbioru po usuwaniu usterek w gimnazjum, w dawnym 

gimnazjum, Szkole Podstawowej numer jeden w tej chwili, a w zakresie innych informacji, 

otrzymaliśmy informację o udzielonym dofinansowaniu do rewitalizacji radzymińskiego rynku, 

milion złotych to jest, to są środki, które będą kolejnym źródłem finansowania, ponieważ część tej 

przestrzeni śródmiejskiej ma przyznane dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Mam nadzieję, że być może mamy jeszcze troszkę czasu, bo trwa 

projektowanie, uda się pozyskać również środki na przebudowę układu drogowego. To by nam 

pozwoliło skomponować trzy źródła finansowe  przy jednym projekcie. Są wyłożone w tej chwili dwa 

miejscowe plany do publicznego wglądu, projekt dla miejscowości Nowy Janków, projekt dla 

miejscowości Łąki. 22 listopada są dyskusje w zakresie tych planów. Jeśli ktoś ma ochotę wziąć w 

nich udział, serdecznie zapraszam. Zmieniliśmy zasady przedłużania radzymińskich kart miejskich dla 

seniorów. Jeśli seniorzy raz wykażą się posiadanym tytułem, nabywają prawo do RKM-u, nie chcę 

mówić dożywotnio, bezterminowo tak, bezterminowo. Mam nadzieję, że to zdecydowanie ułatwi 

seniorom posługiwanie się radzymińską kartą mieszkańca, zwłaszcza, że duża część z nich korzysta z 

transportu publicznego z wykorzystaniem tej karty. Jest on dla nich wtedy bezpłatny. 

Rozstrzygnęliśmy postępowanie na sekretarza w urzędzie miasta i gminy Radzymin. Sekretarzem 

zostanie pani Anna Gzowska, pracownik który wygrał konkurs, jest wewnętrznym pracownikiem.  

 

6. Realizacja wniosków z poprzedniej Sesji. 

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że taki wniosek składałem na Pana ręce na poprzedniej sesji, 

prosiłem,  żeby drogą mailową przesłał mi Pan wystąpienie i odpowiedź z Urzędu Miasta Marki w 

sprawie projektowania ulicy Jaworówka.  Jakby Pan  mógł jeszcze raz pochylić się nad tą sprawą i 
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jednak do następnej sesji przesłać mi tego maila. Podczas tej sesji również prosiłem, żeby drogą 

mailową przesłał mi Pan historię korespondencji w sprawie wywyższania terenu wzdłuż rzeki, 

niedaleko ulicy Rzecznej. Tam też takie zobowiązanie padło z pana strony. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  najmocniej przeprasza. O Jaworówce rzeczywiście 

zapomniałem. Jeśli chodzi o wywyższanie terenów, nie zapomniałem. Przygotowuje to pan Wojciech 

Kusi. Niestety, przed weekendem go nie było. Nie zdążył mi tego przekazać, ale nie będę czekał do 

kolejnej sesji. Jak skończę tę pracę to przekażę panu te materiały.  

 

Radna Ewelina Kostrzewa powiedziała, że na poprzedniej sesji złożyła wniosek dotyczący naprawy 

nakładki w miejscowości Ruda za mostem. Dostałam odpowiedź, że pismo zostało przekazane do 

powiatu. Chciałam tylko sprostować, że chodziło mi o drogę gminną za mostem. Przed mostem, za 

mostem, w miejscowości Ruda. Chodzi mi o ten odcinek. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  nie zrozumieliśmy się ale ok, przyjmujemy i 

kierujemy do realizacji.  

 

7. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta darka poinformowała, że chce zapozna Radę ze sprawozdaniem z 

dokonanej analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2020 oraz w trakcie roku 2021 

złożonych Burmistrzowi Radzymina przez osoby zobowiązane do ich złożenia na mocy artykułu 24 

H ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Przepis art. 24 H, ustęp 12, ustawy z dnia 

8 marca o samorządzie gminnym obliguje Burmistrza do przedstawienia Radzie Miejskiej informacji 

o osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz z ich 

opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, działaniach podjętych w 

związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych oświadczeniach majątkowych. Pan 

Burmistrz przesłał takie sprawozdanie.  Sprawozdania złożyło 27 osób. Wszystkie osoby te 

oświadczenia majątkowe złożyły w wymaganym terminie. Oświadczenie majątkowe Burmistrza 

zostało przekazane Wojewodzie Mazowieckiemu w wymaganym terminie. Analiza złożonych 

oświadczeń majątkowych  polega przede wszystkim na porównaniu treści oświadczenia majątkowego 

z  załączoną kopią PIT i ewentualną jego korektą za rok 2020, z treścią oświadczeń majątkowych, 

kopią PIT i ewentualną jego korektą złożoną za rok 2019. W toku przedmiotowych czynności 

kierowano się kryteriami terminowości, rzetelności, zgodności z prawdą, staranności i zupełności 

wypełniania oświadczenia majątkowego. I tutaj wszystkie te osoby zostały wymienione, które mają 

złożyć oświadczenia. Dostaliśmy informację z  urzędu skarbowego w Wołominie, że też nasi radni 

złożyli oświadczenia, oświadczenia wpłynęły w terminie i do kilku radnych są uwagi. Te uwagi 

prześlemy na początku kwietnia, kiedy będziemy składać ponownie oświadczenia majątkowe, żeby 

już nie popełnić tych samych błędów. Pan Przewodniczący Piotr Rembelski złożył swoje oświadczenie 

też u Wojewody i wszystko jest tak jak należy. A o tych małych  błędach poinformujemy bliżej 

składania oświadczeń.  

 

Radna Ewelina Kostrzewa powiedziała, że  dosyć długo czekamy na  organizację ruchu na ulicy 

Działkowej. Tydzień temu miał  miejsce bardzo poważny wypadek, na szczęście nikomu nic się nie 

stało. Byliśmy przerażeni tym wydarzeniem i e pytanie, co w związku z tą organizacją ruchu, czy już 

mamy jakąś odpowiedź z powiatu, bo jeżeli dalej to gdzieś tam w tym powiecie utknęło, to może jakaś 

prośba o przyspieszanie tego. Druga  prośba,  skierowałam pismo do Komendanta Powiatowej Policji 

o patrole częstsze w naszej okolicy, prosiła bym też Pana Burmistrza o przekazanie takiego pisma do 
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naszej policji, żeby czasami ta policja pojawiła się w naszej miejscowości i, i może gdzieś tam 

odstraszyła tych pijanych kierowców, którzy sobie robią ten skrót. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  organizacja jest złożona w powiecie. Nie mam 

wiedzy na dzień dzisiejszy, czy mamy zatwierdzenie tej organizacji. Ona nie jest skomplikowana, więc 

wydaje się, że nie powinno być tu jakichś utrudnień związanych z tym faktem. Jak będzie 

zatwierdzona, to ją oczywiście skierujemy do realizacji. Przekażę szczegółową odpowiedź. Być może 

jest jakaś aktualniejsza wiedza w referacie i jeśli  jest aktualniejsza, to przekażę oczywiście 

indywidualnie w kontakcie już. 

 

Radna Ewa Wnuk powiedziała, że  Gmina pozyskała środki na pewne inwestycje, środki rządowe, czy 

mógłby pan przybliżyć kwoty i na co będzie to przeznaczone? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że już wspominał o tym bodajże na poprzedniej sesji, 

natomiast w dniu dzisiejszym zostało to zaimplementowane  do WPF-u. Mówimy o dwóch zadaniach, 

o ulicy Klubowej w Słupnie, to jest istotna droga,  regularnie borykająca się z problemami zalewania  

i braku chodnika przede wszystkim. Nawierzchnia nie jest tam dużym problemem, chociaż 

rzeczywiście będzie musiała zostać zmieniona przy okazji budowy, bo deszczówka  idzie w jezdni, 

tam nie ma szerokiego pasa drogowego. Druga droga na którą gmina pozyskała środki w ramach 

naboru w Polskim Ładzie i w inwestycjach strategicznych to jest ciąg, ulica Prosta, Ochorowicza z 

fragmentem Morelowej. To  pozwoli na uzyskanie połączenia między ulicą Polną a ulicą Maczka, jako 

przedłużenie ulicy Diamentowej. Prawdopodobnie wtedy nie będziemy spotykać się z karkołomną 

próbą przejechania z Polnej w Maczka, która w tej chwili czasem na skrzyżowaniu z Jana Pawła się 

odbywa, ponieważ to będzie wygodny skrót. Łącznie wartość dofinansowania to jest 5 milionów 

złotych. Ul.Prosta posiada ZRID od bodajże dwóch lat,  ulica Klubowa ma dokonane zgłoszenie 

aktualizacyjne w bodajże zeszłym tygodniu,  jest to świeży temat. W dniu dzisiejszym wspominałem, 

że na Prostej rozpoczęła się budowa sieci kanalizacji sanitarnej. Ona musi oczywiście się zakończyć, 

żebyśmy mogli wejść z pracami drogowymi, ale rozpoczęła się teraz,  wiosną przyszłego roku 

będziemy mogli przystąpić do realizacji obu tych zadań.  

 

Radna Ewa Wnuk powiedziała, że  z tego wynika, że ulica nie Weteranów tylko Ogrodowa i, ta na 

targ Zwycięska nie przeszła. Czy dalej pan będzie próbował pozyskać środki na ten cel? 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że tak. Gmina złożyła wniosek na Ogrodową i 

Sasankową  jako drugi projekt, nieco bardziej kosztowny, bo o wartości około 7,5 miliona złotych. 

Zwycięskiej w tym jeszcze nie było. Natomiast planujemy złożenie tego wniosku o dofinansowanie w 

drugim naborze jako tego najmniejszego z dofinansowaniem 5-milionowym. Analiza wyników 

pokazuje, że bardzo niewiele gmin dostało jakby te drugie wnioski w kolejności,  raczej KPRM 

koncentrował się na tych najniższych. Dlatego też ten wniosek, który no nie jest wiele droższy od tych 

5 mln spróbujemy złożyć w tym naborze jako ten najniższy. Być może, liczę na to, że te środki 

otrzymamy. Wtedy też analogicznie będę proponował wprowadzenie tej inwestycji do budżetu 

przyszłorocznego, ale wyników spodziewamy się raczej wiosną. Termin naboru jest grudniowy, 

myślę, że marzec, kwiecień to będzie jakiś taki termin w którym możemy spodziewać się naborów. 

Mamy w tej chwili jeszcze złożony wniosek w ramach rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na ulicę 

Nową i ul. Zwycięska to jest taki kolejny kandydat do tego właśnie naboru, bo to jest wartość już 

zdecydowanie przewyższające możliwości Polskiego Ładu. Jest to kilkunastu milionowa inwestycja, 

więc raczej będę próbował o tę inwestycje wnioskować w rządowym funduszu.  

 

Radna Ewa Wnuk powiedziała, że ja już kiedyś pytałam pana o to i dostałam informację, że Zwycięska 

idzie w zestawie z Ogrodową, natomiast tutaj słyszę, że poszła Sasankowa, co mnie nieco zaskoczyło.  
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Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że znaczy Zwycięska i Ogrodowa to jest koszt łącznie, 

łącznie z Ogrodową ponad 20 mln złotych i jak pokazują wyniki, gminy nie dostają takich pieniędzy. 

Możemy złożyć taki wniosek, natomiast w moim przekonaniu  nie da to oczekiwanego rezultatu. 

Gmina Radzymin planuje złożyć trzy wnioski, chociaż szansa na otrzymanie tych wyższych wniosków 

jest zdecydowanie mniejsza niż tego  najniższego. Równie ważne inwestycje planuje złożyć, bo jako 

ten średni wniosek, czyli ten przewyższający 5 milionów złotych planuje złożenie wniosku na 

dofinansowanie budowy nowej stacji uzdatniania wody na kilkanaście milionów złotych, bardzo 

ważnej inwestycji. Zwłaszcza dostrzegamy to w sezonie letnim, planujemy i projektujemy w tej chwili 

sieci w Załubicach, Borkach. Tutaj również musimy myśleć nie tylko o budowie sieci, ale również 

zabezpieczeniu źródła czyli nowego SUW-u. Jako najwyższy wniosek planuje złożyć wniosek na 

dofinansowanie budowy sieci wodociągów i kanalizacji w reszcie gminy do końca, wniosek na 

astronomiczną kwotę pół miliarda złotych, no ale takie są potrzeby  w naszej gminie i taki wniosek też 

planuje złożyć. 

 

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że z niecierpliwością czekał na informację dotyczącą rozbudowy 

szkoły w Nadmie i niestety do chwili obecnej się nie doczekałem. Mógłby Pan powiedzieć, co się 

dzieje z tą inwestycją która jest tak oczekiwana przez mieszkańców miejscowości Nadma. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że  otworzyliśmy oferty w przetargu. W przetargu złożyły 

oferty dwie firmy na 40 i na 60 mln. Kwoty astronomiczne i nie korespondujące z kosztorysem. W tej 

chwili analizujemy te oferty i zaprosiliśmy też wykonawców na spotkanie, żeby ustalić, z czego 

wynikają takie kwoty, czy można cokolwiek zmienić w umowie, zdjąć ryzyko z wykonawców, żeby 

te kwoty były w innej wysokości, analizujemy tę ofertę w zestawieniu z najnowszym AGBUD-em czy 

po prostu tak zmienia się rynek. Na ten moment o nie mam  do przekazania żadnej wiążącej informacji 

poza tym, że analizujemy te oferty i spotykamy się z wykonawcami. 

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że rozumiem, że informacji na temat przyczyn tak drastycznej 

różnicy między złożonymi ofertami a zakładanym szacunkiem  będziemy mogli się spodziewać w 

najbliższym czasie, ale pomijając to, że ceny wzrosły, jak pan sądzi, co jest główną przyczyną tego, 

że takie kwoty się pojawiły. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że  te przyczyny dzisiaj wskazałem. To jest aktualny stan 

rynku. Przykładem może być inna inwestycja drogowa. Otworzyliśmy oferty na budowę ronda przy 

ulicy Strzelców Grodzieńskich. Kosztorys na niecałe dwa miliony złotych. Oferta najniższa 3,7 

miliona. Ja przypomnę,  że w 2018 roku za nieco ponad 5 milionów budowaliśmy dwa kilometry ulicy 

Maczka z pełną infrastrukturą. Dzisiaj mówimy o de facto rondku, nie oszukujmy się, to nie jest jakieś 

wielkie rondo, to jest rondko, które ma kosztować 3,7 miliona. Nie jestem w stanie się z tym pogodzić. 

To jest prawie 100 procent więcej niż kosztorys. Również analizujemy przyczyny tej sytuacji, czy to 

jakiś błąd gdzieś, może brak informacji wystarczającej, czy jednak rynek. Na pewno to postępowanie 

w zakresie ronda unieważnię. Być może już nawet unieważniłem, nie pamiętam czy podpisałem 

unieważnienie, natomiast taką przekazałem dyspozycję pracownikom. Mam nadzieję, że jest to 

sytuacja przejściowa na rynku, bo jeśli nie jest przejściowa, to niestety te ceny są bardzo, bardzo 

wysokie w tej chwili.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że przy tej okazji chciałbym wyrazić swoją opinię po raz kolejny 

na temat jakości wykonanej koncepcji i sposobu przygotowanej dokumentacji. Niestety ona nadal 

budzi moje wielkie obawy i myślę, że na podstawie tej dokumentacji nie wykonamy żadnej szkoły. 

Rozmawialiśmy tu na jednej z komisji na temat tego, w jaki sposób to zostało zaprojektowane. Boję 
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się jednego, że na następnej sesji usłyszę scenariusz, że właściwie te trzy lata poświęcone na 

projektowanie to są latami straconymi. Nie sądzę, żeby ceny aż tak wzrosły, zresztą ja też je obserwuję 

i nie ma wątpliwości, że ceny wzrosły,  natomiast nie wzrosły one dwukrotnie na rynku budownictwa. 

Są pewne problemy z osiągnięciem satysfakcjonujących cen ale na pewno nie aż takich różnic  jakie 

uzyskaliśmy między cenami jakie zakładaliśmy a jakie uzyskaliśmy. Chciałbym usłyszeć scenariusz, 

jak Pan sobie wyobraża realizację tej inwestycji w najbliższej przyszłości.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że spotykamy się w tej chwili z wykonawcami i chcemy 

dowiedzieć się, ile w tych stanach jest wzrostu już aktualnego a ile jest w tym ryzyka, że te ceny 

jeszcze bardziej wzrosną. Być może modelem jest przejście na kosztorysowe rozliczenie z 

wykonawcą. Wtedy wykonawca nie ponosi ryzyka wzrostu cen i dostępności materiałów ewentualnie. 

Tak jak wspomniałem, nie jest to jedyna inwestycja na której, chociaż oczywiście skala jest zupełnie 

inna szkoły i ronda, ale jest to kolejna otwierana w tym samym  

czasie, gdzie ceny są bardzo wysokie w porównaniu do zakładanych kosztorysów. Mam nadzieję, że 

te spotkania przyniosą rozwiązanie i być może na kolejnej sesji będzie można nieco bardziej 

konkretnej informacji udzielić.  

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że  oczekuje takiej konkretnej  informacji  na następnej sesji. 

Chyba nikt z nas tutaj obecnych nie zakłada, że którykolwiek z wykonawców dojdzie do szacunku jaki 

zakładaliśmy i jakie mamy pieniądze przeznaczone w budżecie. Dlatego nadal będę drążył ten temat. 

Może dam panu czas, żeby Pan zweryfikował to, co mają do powiedzenia ci wykonawcy i jeżeli to 

jest możliwe, mógłby Pan nas poinformować,  mnie, Panią radną o terminach spotkań z tymi 

wykonawcami? Ja chętnie chciałbym wziąć udział w takich spotkaniach, chciałbym usłyszeć co było 

powodem tak drastycznego wzrostu cen.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński wyjaśnił, że na pewno podzielę się z państwem wnioskami z tych 

spotkań.  

 

Radny Marek Brodziak zapytał, czy jest taka szansa, żebyśmy brali udział w tych spotkaniach? Bardzo, 

bardzo mi na tym zależy, chciałbym sobie wypracować  pewne stanowisko w tej sprawie. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że nie przewiduje  takiej możliwości. 

 

Radny Tomasza Wąsik powiedział, że chciałby dopytać się o znacznie mniejszą inwestycję, chodzi o 

parkingi przy ulicy Słowackiego. Na ostatniej sesji zostały zwiększone środki,  czy  zostało rozwiązane 

postępowanie i kiedy możemy się spodziewać inwestycji. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że na Słowackiego mamy dwa parkingi, jeden już się 

buduje. Drugi mam nadzieję niedługo zacznie się budować. Myślę, że do końca roku zostanie 

zrealizowany. Nie wiem w tej chwili czy zostało rozstrzygnięte, natomiast to były mniejsze partie, 

więc zakładam, że w niedługim czasie ta budowa również ruszy.  

 

Radny Tadeusz Jędrasik zapytał o  organizację ruchu na ulicy Konopnickiej. Na Facebooku Pan 

Burmistrz chwalił się, że ta organizacja już jest zatwierdzona. Kiedy ona wejdzie w życie tak fizycznie.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że udało się  uzyskać zatwierdzenie powiatu dla zmiany 

organizacji w postaci przywrócenia pierwszeństwa dla ul. Konopnickiej. Będziemy wdrażać ją w 

zakresie oznakowania siłami Zakładu Gospodarki Komunalnej, w zakresie malowania zlecimy to na 

zewnątrz. Najprawdopodobniej będzie to wiosna, wtedy, kiedy warunki pogodowe pozwolą na trwałe 

oznakowanie na ulicy. 
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Radny Tadeusz Jędrasik powiedział, że  mieszkańcy ulicy Szkolnej, którzy mają posesje do samej 

ulicy Świętego Augustyna zwrócili się z prośbą, żeby określić mniej więcej termin wdrożenia tego 

rowu, który został zasypany na ulicy Świętego Augustyna, bo to był rów, który odbierał wody z ich 

posesji od Świętego Augustyna do Szkolnej, ale także i następny kwadrat,  miało to być przekopane 

już niebawem.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  nie mówił niebawem, mówił do końca roku i do 

końca roku zostanie przekopane. Koparka ma harmonogram pracy wynikający ze sztabu. W tej chwili 

jesteśmy w Nadmie i takie wrzutki, nawet krótkie, gdzieś tam odsuwają prace, które były wcześniej 

zaplanowane a są równie strategiczne. Temat jest ujęty w harmonogramie i na pewno koparka tam się 

pojawi i rozwiąże ten problem. 

 

Radny Tadeusz Jędrasik zapytał, czy my nie możemy jakiejś presji wywrzeć na  Wody Polskie, żeby  

wykosili Kanał Sierakowski, bo  mieszkańcy się obawiają lokalnych podtopień. Nie wiem, czy 

kierować kolejne pismo czy może zastrzec nie płaceniem środków finansowych na Wody Polskie. No 

coś musimy zrobić w tym kierunku, bo  tak nie może być, że ani razu nie wykosili w tym roku  tego 

kanału. I przesłać im faktury, bo to woła o pomstę do nieba, po prostu kpina. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że przyjmie Państwa wsparcie w wywieraniu tej presji, 

bo kilku radnych jest już świadkiem i uczestnikiem  tych rozmów i naprawdę nie widać światełka w 

tunelu. Każda pomoc jest mile widziana.  

 

Radny Tadeusz Jędrasik powiedział, że  prośba jest, żeby zawiadamiać  też radnych, którzy są 

zainteresowani  terenem wzdłuż tego rowu, kanału Sierakowskiego, żebyśmy wiedzieli, że takie 

spotkanie było z Wodami Polskimi, żebyśmy mogli też uczestniczyć.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że do tej pory tą inicjatywą, aktywnością wykazywało 

się dwoje radnych. Znaczy więcej może radnych,  ale Pan Wiesław Solarz i Pani Agnieszka Krawucka 

byli autorami pisma do Wód Polskich, więc ich po prostu zawiadomiłem. Przyjmuję do wiadomości, 

że Pan też jest zainteresowany żywo tą tematyką. Miejmy świadomość, że my nie wzywamy tutaj 

dyrektora Wód Polskich, który się stawi przed plutonem egzekucyjnym w składzie rady miejskiej, 

tylko organizujemy spotkanie na które zapraszamy. Nie jesteśmy przełożonym Pana Dyrektora, więc 

też stawianie go w sytuacji, w której będzie przesłuchiwany przez grono 20 kilku osób no pewnie nie 

jest komfortowe. Wiem, że wszyscy Państwo jesteście zainteresowani tą tematyką, ale jednak 

prosiłbym, żeby te osoby, które są żywiej zainteresowane tą tematyką w postaci kilku osób 

ewentualnie brały udział w takich spotkaniach, chociaż nie wiem na ile możliwa będzie ich organizacja 

w przyszłości. Nie ma na razie dyrektora zlewni. To, co próbujemy w tej chwili zrobić, to 

zorganizować spotkanie w siedzibie w Warszawie na Żeraniu. 

 

Radny Piotr Rembelski zapytał odnośnie informacji, która kilka dni temu pojawiła się na profilu wójta 

gminy Dąbrówka. Wójt gminy Dąbrówka w związku ze zmianami dotyczącymi transportu w tej 

gminie, poinformował, że prowadzi rozmowy z Panem Burmistrzem, z gminą Radzymin na temat 

połączenia systemów komunikacyjnych w obu gminach. Czy Pan  mógłby uchylić rąbka tajemnicy, 

oczywiście jeśli na tym etapie rozmów jest to możliwe. Jakie zmiany wchodzą w grę i czy z punktu 

widzenia naszych mieszkańców mogą się one wiązać ze zwiększeniem liczby kursów i jakby 

dwustronnymi korzyściami dla gminy Dąbrówka i dla gmin Radzymin, czy tutaj taki cel także 

przyświeca tym rozmowom? 
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Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że dokładnie taki cel przyświeca rozmowom. Gmina 

Dąbrówka zwróciła się do nas z prośbą o rozważenie, czy możemy tak przeorganizować komunikację, 

żeby objąć również gminę Dąbrówka zasięgiem naszych linii R. Na ten moment nie możemy, bo 

wykorzystujemy pięć autobusów, które mają w godzinach szczytu maksymalne obłożenie. Nie 

jesteśmy w stanie bez szkody dla mieszkańców niczego Dąbrówce zaproponować. Oczywiście 

mieliśmy spotkanie z przewoźnikiem, który dysponuje dodatkowym autobusem, który mógłby być 

wykorzystany na potrzeby świadczenia takiej komunikacji i tylko przy takim założeniu, że pojawi się 

dodatkowy, szósty autobus pozwoliłoby to obsłużyć gminę Dąbrówka, za co oczywiście gmina 

Dąbrówka musi zapłacić, to nie ulega wątpliwości i Dąbrówka zdaje się ten fakt akceptować. 

Będziemy realizowali przejazdy techniczne, zweryfikujemy czasy przejazdów. Zmiana polegała by na 

tym, że linia R3, która dotychczas obsługuje miejscowości Mokre, Łosie, Zawady, Zwierzyniec, 

Emilianów, Stary Dybów byłaby podzielona na dwie części. Jedna część linii obsługiwały Mokre 

Łosie i jechała dalej w kierunku Czarnowa przez Kuligów. Natomiast druga część linii, pewnie o innej 

numeracji, obsługiwała tą zmniejszoną o Mokre i Łosie pętlę czyli Zawady, Zwierzyniec, Emilianów, 

Stary Dybów. Wydaje się, że mieszkańcy nawet przy braku zmiany częstotliwości powinni zyskać z 

uwagi na to, że jest to pętla, więc miejscowości jakby na końcu tej pętli mają dosyć długi czas 

przejazdu. W tym przypadku on by się po prostu skrócił dla mieszkańców Zawad, Zwierzyńca czy 

Dybowa o przejazd przez Mokre i Łosie co najmniej a mieszkańcy na terenie Łosia zawsze w linii 

prostej jeździliby do Radzymina bez przejeżdżania przez inne miejscowości. Natomiast próbujemy 

ułożyć taki rozkład, żeby mieszkańcy i jednych miejscowości i drugich zyskali na tym, na tej zmianie. 

Natomiast na ten moment porozumienie z Dąbrówką nie jest zawarte.  

 

Radny Piotr Rembelski dodał, że nie pozostaje nic innego, jak życzyć powodzenia w tych rozmowach, 

a pozostając jeszcze przy temacie transportu. Już kiedyś, bodajże dwa lata temu, składałem  wniosek, 

który dotyczył wyglądu terenu wokół stacji PKP w Radzyminie. Wiem, że PKP jest podobnym 

partnerem do rozmów jak Wody Polskie i ciężko cokolwiek od nich wyegzekwować. Chodzi tutaj 

głównie o teren wokół budynków mieszkalnych i pomiędzy  szlabanem a tymi budynkami, on jest 

mocno zarośnięty, zachwaszczony. Te ogrodzenia się tam walą i po raz kolejny miałem prośby od 

jednej z mieszkanek, bo to akurat mieszkanka co jakiś czas przypomina mi o tym, czy moglibyśmy 

cokolwiek  jako gmina zrobić. Ja nie mówię,  żeby ten teren wyglądał jak na zdjęciach sprzed drugiej 

wojny światowej, gdy stacja była oddawana i była chlubą Radzymina, ale no przynajmniej żeby nie 

była ona powodem do wstydu, bo w tej chwili kiepsko to wygląda. Czy moglibyśmy cokolwiek zrobić 

w tej sprawie, ponownie zwrócić się do PKP? Ja chciałem taki wniosek złożyć dzisiaj w naszych 

wnioskach posesyjnych i co zapewne zrobię, ale chciałem najpierw Pana Burmistrza zapytać, czy jest 

sens w ogóle taki wniosek składać?  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że bardzo dużo zmieni się na tym terenie w przyszłym 

roku. Przypominam, że mamy zawartą umowę na budowę drogi, ścieżki, chodnika, oświetlenia, 

parkingu w formule projektu i buduj. Projektowanie się zakończyło. Jesteśmy na etapie uzyskiwania 

odstępstwa od ministra w zakresie jednego z rozwiązań i równolegle uzyskujemy ZRID na część tego 

projektu. Termin realizacji to jest 30 czerwca. Nie wiem czy uda się go utrzymać z uwagi na 

odstępstwa, natomiast przyszły rok jak najbardziej powinien pozwolić na zrealizowanie tej inwestycji 

dofinansowanej zewnętrznie, co bardzo zmieni wizerunek w tej części Radzymina. Oczywiście, nie 

ingerujemy w ogrodzenia  prywatne czy PKP, natomiast sama ta zmiana wpłynie bardzo pozytywnie 

na ten rejon Radzymina. 

 

Radna Agnieszka Kacprzak powiedziała, że  ma wniosek od mieszkańców ulicy Ceglanej, Marii 

Konopnickiej i ulicy Górki. Wielokrotnie zgłaszali  wniosek o przywrócenie przystanku vis a vis ulicy 

Ceglanej. Niefortunnie, bo tam się okazało, że tego przystanku nigdy nie było, ale myślę że ten 

wniosek jest bardzo zasadny żeby go utworzyć. Może w ramach projektowania, otworzenia tej ulicy 
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warto by było równolegle utworzyć przystanek vis a vis tej ulicy Ceglanej. Ja bym chciała się bardzo 

przychylić do tego wniosku i wesprzeć mieszkańców, którzy jeszcze dzisiaj do mnie dzwonili, 

włącznie z panią Moniką Rempalską, sołtysem osiedla Górki, żeby jednak ten przystanek utworzyć.  

Druga sprawa,  kiedy będzie odtworzenie nawierzchni na ulicy Spokojnej? Mieszkańcy tego odcinka 

przy Profmetkolu co tydzień pytają, kiedy będzie wylana nakładka asfaltowa, bo już jest koniec roku. 

Może później dojść do jakichś tam pęknięć i nie będzie, tej nakładki, taka jaka powinna być. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że już powinna być odtwarzana ta nawierzchnia, 

natomiast mieszkańcom przekazywałem informacje, że do końca listopada będzie ten temat 

zakończony. W zakresie przystanku to nie jest tylko przystanek, to jest rzeczywiście przebudowa. W 

tym miejscu nie ma przejścia dla pieszych, więc to jest jakby przebudowa skrzyżowania. To jest jeden 

z tematów, który realizujemy wspólnie z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich. Umówiliśmy 

się na spotkaniu, o czym też Państwu dawałem znak, że zadaniem gminy w tym zakresie jest 

przygotowanie koncepcji jak to skrzyżowanie mogłoby wyglądać, taką koncepcję stworzyliśmy. Lada 

dzień są planowane poprawki, natomiast lada dzień przekażemy ją MZDW. Przewiduje ono otwarcie 

przejścia dla pieszych, obustronne przystanki, sygnalizację świetlną w tym miejscu. I to był ten  

pierwszy krok, na który się zobowiązaliśmy i  z którego się wywiązujemy.  

 

Radna Agnieszka Kacprzak zapytała, czy to będzie  projektowany przystanek razem z przejściem dla 

pieszych.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że umówiliśmy się na stworzenie koncepcji w zakresie 

przejścia dla pieszych, lewoskrętu w stronę Ceglanej, sygnalizacji świetlnej, przystanków 

obustronnych. I taką koncepcję przygotowaliśmy. Przekażemy ją niedługo do MZDW po wdrożeniu 

poprawek, o które prosiłem projektanta. Kolejnym krokiem będą dalsze ustalenia czy i w jakim 

terminie MZDW mogłoby w takiej formie to skrzyżowanie przebudować. 

 

Radny Marek Brodziak powiedział, że na dzisiejszej sesji już dosyć negatywnych informacji na temat 

mojej miejscowości się nasłuchałem. Nie udało się rozstrzygnięcie przetargu na rozbudowę szkoły. 

Nie udało się rozstrzygnięcie przetargu na przebudowę skrzyżowania na ulicy Szkolnej i Prymasa 

Tysiąclecia, Nowej. Do tej pory nie doczekałem się, a już minęło dwa i pół miesiąca, wymiany włazu 

w chodniku na ulicy Rzecznej, który jeden z mieszkańców zastawił starym stołem ogrodowym. Tylko 

pogratulować, że tyle zdrowia i życia uratował na tej ulicy taki mebel. Natomiast może na zakończenie 

sesji jakaś dobra informacja. Usłyszałem, że gdzieś koparka jest w Nadmie, może  to chociaż będzie 

dobra informacja. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że w Nadmie mamy dwa zadania z obszaru sztabu 

kryzysowego. Jeden to jest przedłużenie rowu wzdłuż ulicy Prymasa w stronę Poziomkowej i 

odebranie wody z tego odcinka, który jest przy Placu Sołeckim a drugi odcinek to jest rów 

Kobyłkowski i poprawienie jego drożności na odcinku od pana Bromy w stronę rzeki. W kilku 

miejscach tam zbierają się bobry, zwłaszcza przy ulicy Starej, ten rów jest w słabym stanie, to 

będziemy poprawiać. Wydaje mi się, że w tej chwili koparka jest na przedłużeniu Prymasa, nie na 

Kobyłkowskim. Natomiast oba te zadania są na sztabie, tak że będą zrealizowane.  

 

Radny Marek Brodziak dodał, że rozumie, że mieszkańcy, na terenie których działek kopany jest ten 

rów, nowy ślad rowu, zostali poinformowani w jakiś sposób.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że nie wie. Te informacje przygotowuje referat 

melioracji i odwodnienia, natomiast generalnie zazwyczaj wysyłamy takie pisma.  
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Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka powiedziała, że przy okazji obchodów 11 listopada na 

wieczornicy Towarzystwa Przyjaciół Radzymina Pan prezes Jan Wnuk zapytał  o dostawienie krzyży 

od cmentarza do krzyża w Cegielni,  chciałabym Panu Janowi odpowiedzieć, czy jest możliwość 

jeszcze w tym roku, czy na początek przyszłego roku dostawienie tych krzyży, które Towarzystwo 

Przyjaciół Radzymina ufundowało.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że Pan Wnuk jest postacią bardzo zasłużoną, ale też 

niecierpliwą. Przekazywałem Panu prezesowi, że zostanie to wykonane po zakończeniu inwestycji w 

Jana Pawła. Pan Piotr Rembelski wnioskował o to już do mnie chyba bodajże dwukrotnie, też 

podejrzewam, że inspirowany i motywowany przez pana Jana. Jak tylko zakończymy inwestycję, 

będziemy mogli przystąpić do tego tematu bo to jest ważne, żeby te krzyże stały w godnym miejscu. 

Do tej pory to pobocze Jana Pawła nie wyglądało godnie. Jest to w końcowym stadium, zostały prace 

w postaci postawienia wiat przystankowych, przestawienia słupa ale powiedzmy, że słup już nie będzie 

ingerował w tę ścieżkę rowerową. Chodzi o to, żeby formalnie przejąć teren inwestycji, bo w tej chwili 

za to, co się dzieje, dopóki nie jest to odebrane, odpowiada firma PBDIM i do tego momentu  nie 

ingerujemy w to, co się dzieje. Niedługo przystępujemy do odbiorów i wtedy będziemy mogli 

realizować tam rzeczy, które będziemy chcieli. 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka zapytała czy będziemy potrzebowali zrobić jakiś projekt.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że jeśli potraktujemy krzyże jako pomniki to będziecie 

Państwo musieli podjąć uchwałę stosowną. Wydaje mi się, że poprzednio tak to nie było robione. 

Krzyże rozumiane jako miejsca kultu nie wymagają podejmowania uchwał. Natomiast wydaje mi się, 

że to są po prostu pomniki i tak należałoby do tego podejść 

 

Pani Radna Małgorzata Puzio- Miękus zapytała, jak długo koparka będzie w Nadmie i kiedy wróci za 

Lidla.  

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że koparka za Lidla nie będzie wracać, bo nie 

wykonujemy żadnych prac melioracyjnych za Lidlem. 

 

Pani Radna Małgorzata Puzio- Miękus powiedziała, że  tam zostały nasadzone  drzewka, ten ciąg 

rowerowo - pieszy i  chyba ta inwestycja nie jest skończona, bo to jest jakby tak do połowy  zrobione. 

Czy tam będzie jakiś chodniczek, bo póki co tam psy chodzą, sikają i jeżeli to tak ma być zostawione, 

to  szkoda tej całej pracy. 

 

Burmistrz Krzysztof Chaciński odpowiedział, że  warto tu wspomnieć, że powiat wołomiński 

absolutnie nie zgodził się na żaden chodnik w tym miejscu. W związku z powyższym musieliśmy 

zredukować nasze plany do nasadzeń zieleni. Usypiemy z kruszywa w tej chwili jeden ciąg pieszy. 

Nie będzie to kostka brukowa, nie będzie to typu parkowego, ale niestety czasem trzeba przestać walić 

głową w mur i zaakceptować pewne rzeczy. Usypiemy tę drogę z kruszywa i mam nadzieję, że kiedyś 

będziemy mogli w tym miejscu powrócić do takiej nawierzchni, jaką pierwotnie planowaliśmy . Po tej 

pracy którą zleciliśmy i będzie wykonana w najbliższych dniach, na pewno to miejsce będzie 

wyglądało dużo estetyczniej niż do tej pory. Ale to wykonujemy z firmą Zielbud,. która realizuje  

między innymi boiska przy SP Nr 2, to nie ta sama koparka. 

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Elżbieta Darka zamknęła XXXVIII Sesję Rady Miejskiej w Radzyminie 

dziękując wszystkim za obecność.  
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Obrady rozpoczęto 15 listopada 2021 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 20:48 tego samego dnia. 

 

 


